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İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 29/01/2018
CELSE NO : 64.

BAŞKAN : Arif ATANIAN  119220
ÜYE : Mesut DÜZGÜN 165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Hasan AYDIN 195755
KATİP : Serhat GÜL  144150
 

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 64. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali Fuat YILMAZER, Ali ÖZ, Metin YILDIZ, Okan ŞİMŞEK, 

Veysal ŞAHİN, Yakup KURTARAN'ın bağlı bulundukları ceza infaz kurumundan 
getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.

Başka suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda, tutuklu sanık Hamza CELEPOĞLU'nun Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksek 
Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda,  tutuklu sanık Yavuz KARAKAYA'nın Sincan 1 
Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E 
Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanık Özkan Mumcu müdafii Av. Mehmet Kürşat GÜNDÜZ geldi,
Sanık Metin Yıldız müdafii Av. Arif Onur KORKMAZ geldi, 
Sanık Volkan Şahin müdafii Av. Medain KORKMAZ geldi, 
Sanık Hamza Celepoğlu müdafii Av. Kerim Ünal'ın yetkilendirmesiyle Av. Işıl 

ÜNAL geldi, 
Sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep ÖZHAN geldi, 
Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Esra KIRAN geldi, 
Sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin SONER geldi, 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. Uğur GÜNER geldi,
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi,
Sanık Engin Dinç müdafii Av. Mehmet Ali ÖZKEÇECİ geldi, 
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi,
Tutuksuz sanıklar  Volkan ŞAHİN, Ünsal GÜREL ve Cevat ESER geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Havva Hülya DEVECİ, Av. 

Bahri Bayram BELEN, Av. Sebu ASLANGİL, Av. İnci İŞBULUR geldiler, başka gelen 
olmadı.

Açık duruşmaya devam olundu. 
Heyet değişikliği nedeniyle eski zabıtlar okundu.
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Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
20/11/2017 tarihli tutuk inceleme kararına sanıklar Bekir Yokuş, Veysal Şahin ve 

Yakup Kurtaran ile sanık Yakup Kurtaran müdafii Av. Ahmet Çavuş ve sanık  Ramazan 
Akyürek müdafii Av. İrem Danacıoğlu tarafından yapılan itirazların İstanbul 15. Ağır Ceza 
Mahkemesi'nin 06/12/2017 tarih, 2017/1187 D.iş ve 12/12/2017 tarih, 2017/1215  D.iş sayılı 
kararlarıyla reddedildiği, kararların itiraz edenlere tebliğ edildiği anlaşıldı. 

63. celse ara kararlarının tutuklu sanıklara tebliğine ilişkin tebliğ tebellüğ belgelerinin 
Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

08/12/2017 tarihli celsede bir kısım sanığın tutukluluk halinin devamına ilişkin ara 
karara sanıklar Yakup Kurtaran, Ali Öz, Yavuz Karakaya ve Hamza Celepoğlu ile sanık 
Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem Danacıoğlu, sanık Yakup Kurtaran müdafii Av. Ahmet 
Çavuş, sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin Soner, sanık Ercan Gün müdafiileri 
Av. Köksal Bayraktar ve Av. Uğur Güner ile sanık Tamer Bülent Demirel müdafii Av. 
Kısmet Ece Çalışkan'ın itiraz ettikleri, sanık Tamer Bülent Demirel'in mahkememiz 
dosyasından tutuklu olmaması nedeniyle bu hususta karar verilmesine yer olmadığına, diğer 
itirazların reddine karar verilerek itirazların değerlendirilmesi için dosyanın İstanbul 15. Ağır 
Ceza Mahkemesine gönderildiği, 15. Ağır Ceza Mahkemesinin 27/12/2017 tarih, 2017/1298 
D.iş sayılı kararı ile itirazların reddine karar verildiği, kararın itiraz edenlere tebliğ edildiği 
anlaşıldı. 

08/12/2017 tarihli celsede sanık Ahmet Faruk Aydoğdu hakkındaki yurt dışına çıkış 
yasağının kaldırılması talebinin reddine dair 30 nolu ara karara sanık müdafii Av. Dündar 
Kerim Kutadgu tarafından itiraz edilmesi üzerine itirazın değerlendirilmek üzere İstanbul 15. 
Ağır Ceza Mahkemesine gönderildiği, 15. Ağır Ceza Mahkemesinin 09/01/2018 tarih, 
2017/1297 D.iş sayılı kararı ile itirazın reddine karar verildiği, kararın itiraz eden sanık 
müdafine tebliğ edildiği anlaşıldı. 

SEGBİS çözümü tamamlanan 49, 50, 51 ve 52. celse duruşma zabıtlarının sanık 
Muharrem Demirkale'ye tebliğine ilişkin tebliğ tebellüğ belgesinin Mahkememize 
gönderildiği anlaşıldı.

Ankara C. Başsavcılığı Anayasal Düzene Karşı İşlenen Suçlar Soruşturma Bürosunun 
29/11/2017 tarih, 2017/178752 soruşturma sayılı yazıları ekinde sanık Muharrem Demirkale 
hakkında silahlı terör örgütüne üye olmak suçundan 27/11/2017 tarih, 2017/178752-92736 
sayılı kovuşturmaya yer olmadığına dair verilen karar ile soruşturma dosyasının bir örneğinin 
mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesinin 28/11/2017 tarih, 2017/1132 D.iş sayılı 
kararının sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem Danacıoğlu'na tebliğine ilişkin tebliğ 
mazbatasının döndüğü anlaşıldı. 

SEGBİS çözümü tamamlanan 53, 54 ve 55.celse duruşma zabıtlarının cezaevinde 
tutuklu, başka suçtan tutuklu ve hükümlü olarak bulunan sanıklara tebliği için yazılan yazı 
cevaplarının geldiği, düzenlenen tebliğ tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği 
anlaşıldı. 

Sanık Ercan Gün'ün mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle 29, 30 Ocak ve 1 
Şubat günleri yapılacak duruşmaya katılmak istemediğini, taleplerin alındığı 2 Şubat Cuma 
günü yapılacak duruşmaya katılmak istediğini bildirmiş, talebi yerinde görülmekle sanığın 
29-30 Ocak ve 1 Şubat günleri hazır edilmemesi için yazı yazıldığı anlaşıldı. 

Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumundan gelen Bylock HTSlerinin sanıklar Tamer 
Bülent Demirel, Mehmet Uçar ve Özkan Mumcu'ya tebliğine ilişkin tebliğ tebellüğ 
belgelerinin mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

05/01/2018 tarihinde yapılan tutukluluk değerlendirilmesinde sanıkların tutukluluk 
hallerinin devamına karar verildiği, karara sanıklar Hamza Celepoğlu, Yakup Kurtaran ve Ali 
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Öz tarafından itiraz edildiği, itirazın mahkememizce yerinde görülmeyerek incelenip karar 
verilmek üzere dosyanın İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine gönderildiği, henüz dönmediği 
anlaşıldı. 

Sanık Özkan Mumcu'nun mahkememize göndermiş olduğu 15/01/2018 tarihli 
dilekçesiyle  Muş 1. Ağır Ceza Mahkemesinde tutuklu olarak yargılandığı dosyanın 
mahkememiz dosyasıyla birleştirilmesi nedeniyle tahliye talebinde bulunduğu, 

 23/01/2018 tarihli dilekçesiyle de duruşmalara SEGBİS ile katılmak istediğini 
bildirdirdiği, sanığın duruşmalarda SEGBİS ile hazır edilmesi için ilgili cezaevi müdürlüğüne 
yazı yazıldığı anlaşıldı. 

Sanık Hamza Celepoğlu'nun mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle, sanığın 6 
Şubat tam gün, 8 Şubat'ta da yarım gün olmak üzere duruşmalara katılmama talebinde 
bulunduğu, ancak belirtilen tarihlerde dosyamızın duruşması bulunmadığı hususunun sanığa 
bildirilmesi için ilgili cezaevi müdürlüğüne yazı yazıldığı, duruşma günlerinin sanığa 
bildirildiğine dair tebliğ-tebellüğ belgesinin Mahkememize gönderildiği, sanığın 25/01/2018 
tarihli dilekçesiyle 30 Ocak Salı günü yapılacak duruşmaya tam gün, 1 Şubat Perşembe günü 
yapılacak duruşmaya öğleden önce katılmama talebinde bulunduğu, talebinin kabulü ile 
belirtilen tarihlerde hazır edilmemesi için ilgili cezaevi müdürlüğüne yazı yazıldığı anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 20/12/2017 
tarih, 2017/144894 Soruşturma sayılı yazılarıyla sanık Ali Öz hakkında FETÖ/PDY silahlı 
terör örgütüne üye olma suçundan açılan soruşturma kapsamında, mükerrer soruşturma 
nedeniyle kovuşturmaya yer olmadığına dair verilen karar ve soruşturma dosyasının bir 
örneğinin Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 16/01/2018 
tarih, 2017/65369 Soruşturma sayılı yazıları ekinde, sanık Ekrem Dumanlı hakkındaki 
Bayburt C. Başsavcılığı  Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 31/12/2017 tarih, 
2017/883 Muhabere sayılı yazıları ekinde Hilal Alemdar isimli şüpheliye ait ifade örneği ve 
bu kişinin sanık Ekrem Dumanlı ile ilgili ifadesine ilişkin tespit tutanağının dosyaya 
eklenmek üzere gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 29/11/2017 
tarih, 2017/65369 Soruşturma sayılı yazıları ekinde Konya C. Başsavcılığı Terör ve Organize 
Suçlar Bürosunun sanık Ekrem Dumanlı hakkında yürütmekte olduğu soruşturma dosyasında 
yetkisizlik kararı verildiği, dosyanın İstanbul C. Başsavcılığının 2017/65369 sırasında 
yürütülmekte olan dosya ile birleştirildiği bildirilmekle soruşturma dosyasının bir örneğinin 
değerlendirilmek üzere mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 19/01/2018 
tarih, 2017/110288 Soruşturma sayılı yazıları ekinde, sanık Ekrem Dumanlı hakkındaki Rize 
C. Başsavcılığı  Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 12/01/2018 tarih, 2016/7350 
soruşturma sayılı yazıları ekinde bir takım evrakların dosyaya eklenmek üzere gönderildiği 
anlaşıldı. 

Sanık Hamza Celepoğlu'nun mahkememize göndermiş olduğu 20/12/2017 tarihli 
dilekçesiyle Aralık ayında yapılan duruşma kayıtlarının çözümünün yapılarak tarafına 
ulaştırılması talebinde bulunduğu,  04/01/2018 tarihli dilekçesiyle de MASAK raporuyla 
ilgili beyanda bulunduğu anlaşıldı. 

Sanık Ali Öz'ün mahkememize göndermiş olduğu 18/12/2017 tarihli dilekçesiyle 
32.3.2 numaralı ara karara istinaden BTİK'ten gelen kayıtların tarafına gönderilmesini talep 
ettiği, mahkememizce sanığa 32.3.1 numaralı ara kararı gereğince BTİK'ten gelen HTS 
kayıtlarının tebliği için ilgili cezaevi müdürlüğüne yazılan yazı cevabının geldiği, düzenlenen 
tebliğ/tebellüğ belgesinin mahkememize gönderildiği, sanığın talebine konu 32.3.2 numaralı 
ara karar gereğince Jandarma Genel Komutanlığına yazılan yazı cevabı da henüz 
dönmediğinden sanığa gönderilemediği anlaşıldı. 
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Sanık Bekir Yokuş müdafii Av. Hatice Yıldız'ın sanığın duruşmalardan vareste 
tutulması talebini içerir dilekçe sunduğu anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 28/12/2017 
tarih, 2017/70694 Soruşturma sayılı yazıları ekinde, sanık Hacı Şefik Şimşek'in kardeşi 
olduğunu bildiren Ercan Şimşek isimli kişinin, sanığın tahliye edilmesiyle ilgili BİMER 
başvuru evrakının gönderildiği anlaşıldı. 

Sanık Ali Poyraz'ın mahkememize göndermiş olduğu 22/01/2018 tarihli dilekçesiyle; 
hakkında Ankara 4. Ağır Ceza Mahkemesi 2015/208 Esas sayılı dosyasında tutuklu 
yargılandığını, bu dosyaya aynı suçlamaları ihtiva eden toplam 5 farklı dava dosyasının 
birleştirildiği, mahkememizde yargılandığı dosyadaki iddiaların da bu dosyalarla aynı 
olduğundan hakkındaki davanın tefrik edilerek Ankara 4. Ağır Ceza Mahkemesinin 2015/208 
esas sayılı dosyasıyla birleştirilmesine karar verilmesini talep ettiği anlaşıldı. 

Sanık Mehmet Uçar'ın Mahkememize göndermiş olduğu 02/01/2018 ve 17/01/2018 
tarihli dilekçeleriyle tarafına gönderilen Bylock HTS kayıtlarını verilen süre içerisinde 
inceleyemediğini belirterek bilgisayar kullanım imkanı sağlanması hususunda ilgili cezaevine 
yazı yazılması talebinde bulunduğu anlaşıldı. 

Sanık Emre Cingöz müdafii Av. Hüseyin Çobanoğlu'nun harçlandırılmış 
vekaletnamesini ibraz ettiği, aynı zamanda sanık Yusuf Bozca müdafisi olmaları nedeniyle 
sanıklar arasında menfaat çatışması bulunup bulunmadığının mahkememizce 
değerlendirilerek müdafiliklerinin kabulüne karar verilmesini talep ettiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosunun 26/01/2018 
tarih, 2017/192537 Soruşturma sayılı yazılarıyla, sanık Ali Barış Sevindik hakkında silahlı 
terör örgütüne üye olma suçundan Kocaeli C. Başsavcılığınca açılan soruşturmada verilen 
yetkisizlik kararı üzerine dosyanın İstanbul C. Başsavcılığının 2017/192537 sırasına 
kaydedildiği ve mükerrer soruşturma nedeniyle kovuşturmaya yer olmadığı kararı verildiği 
belirtilerek dosya örneğinin UYAP üzerinden Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunca sanık Yavuz Karakaya'nın 
duruşma nedeniyle Ankara Adliyesine sevk edilmesi nedeniyle bugün SEGBİS ile hazır 
edilemeyeceğinin bildirildiği anlaşıldı. 

Sincan 1 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunca,  sanık Muharrem Demirkale'nin 
mahkememiz duruşma günleriyle aynı tarihlerde Ankara 23. Ağır Ceza Mahkemesinde 
duruşmalarının olması nedeniyle SEGBİS ile hazır edilemeyeceğinin bildirildiği anlaşıldı. 

Bir kısım sanıklar müdafii Av. Ahmet Çavuş'un sanık Yakup Kurtaran'ın tahliyesine 
karar verilmesi talepli dilekçesini UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı. 

Sanık Ramazan Akyürek'in mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle 29 ve 30 
Ocak 2018 günleri yapılacak duruşmalara sağlık nedeniyle katılamayacağını bildirdiği 
anlaşıldı. 

Sanık Onur Karakaya müdafii Av. Tolga Yurdakul, Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii 
Av. B. Burçe Avcı, bir kısım sanıklar müdafii Av. Ahmet Çavuş'un bu hafta yapılacak 
duruşmalar için mazeret sundukları, sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın 
29 ve 30 Ocak günleri için, sanık Ogün Samast müdafii Av. Hüseyin Işık ve sanık Tamer 
Bülent Demirel müdafii Av. Kısmet Ece Çalışkan'ın da bugün yapılacak duruşma için 
mazeret sundukları anlaşıldı. 

Sanık Salih Hacısalihoğlu müdafii Av. Ekrem Tunç'un vekillikten çekilme dilekçesini 
UYAP üzerinden gönderdiği, dilekçenin sanığa tebliğe çıkarıldığı anlaşıldı. 

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in 30 Ocak, 1 ve 2 Şubat günleri yapılacak duruşmalara, 
savunma hazırlığı kapsamında katılmak istemediğine ilişkin dilekçe sunduğu anlaşıldı.

Sanıklar Ecevit Emir, Emre Cingöz ve Hacı Şefik Şimşek'in bu hafta yapılacak 
duruşmalar için mazeret dilekçesi sundukları anlaşıldı. 

Sanık Ogün Samast müdafii Av. Hüseyin Işık'ın tahliye talepli dilekçe sunduğu 
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anlaşıldı. 
Sanıklar Ahmet İskender, Coşgun Çakar, Yunus Yazar, Ömer Faruk Kartın, Serkan 

Şahan, Mehmet Akif Yılmaz, Yılmaz Angın, Adem Yavuz Arslan, Ekrem Dumanlı, Halil 
İbrahim Koca, Mehmetfaruk Mercan, Metin Canbay ve  Zekeriya Öz haklarındaki yakalama 
emirlerinin infaz edilemediği anlaşıldı. 

48. celse (14.19) numaralı ara kararı gereğince; Adem Yavuz Arslan tarafından 
yazılan "Ergenekonun Şifresi&Dink'ten Malatya'ya Azınlıklar Nasıl Hedef Oldu" adlı kitabın 
temin edilerek dosyamızda delil olarak değerlendirilmek üzere Mahkememize gönderilmesi 
için İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına yazılan yazı cevabının geldiği, 11/12/2017 tarih, 
2017/70694 soruşturma sayılı yazı cevabında, söz konusu kitabın C. Başsavcılıklarında 
bulunmadığı, konuyla ilgili İstanbul Emniyet Müdürlüğü TEM Şube Müdürlüğüyle irtibata 
geçilmesi gerektiğinin bildirildiği, celse arası kitabın temin edilerek mahkememize 
gönderilmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğü TEM Şube Müdürlüğüne yazılan yazı 
cevabının geldiği, kitabın temin edilerek Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 16 numaralı ara kararı gereğince; 60, 61, 62 ve 63. celselerde okunan delil 
mahiyetindeki belgelerin bir kısım tutuklu sanıklara tebliğine ilişkin yazılan yazı cevaplarının 
geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği, sanık Yavuz 
Karakaya'ya tebliği için yazılan yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

63. celse 24 numaralı ara kararı gereğince cevabı beklenilen; sanıkların 
FETÖ/PDY yapılanması kapsamında olan dernek veya sendika üyeliklerinin bulunup 
bulunmadığı hususlarının araştırılarak mahkememize bildirilmesi için İstanbul Valiliği 
Dernekler Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının geldiği, Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığına yazılan yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

63. celse 25 numaralı ara kararı gereğince; sanıkların ve aile bireylerinin Bank 
Asya'da hesaplarının bulunup bulunmadığı, 01/12/2013-03/02/2015 tarihleri arasında 
hesaplarında artış olup olmadığı, yeni hesap açtırıp açtırmadıklarının araştırılarak bu döneme 
ilişkin hesap hareketlerinin çıkartılarak gönderilmesi için Bank Asya Genel Müdürlüğüne 
yazılan yazı cevabının geldiği, 19/12/2017 tarih, 30574741 sayılı yazı ekinde bulunan CD 
içerisinde hesap hareketlerine ilişkin kayıtların gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 28 numaralı ara kararı gereğince; Bilgi Teknolojileri ve İletişim 
Kurumunca gönderilen sanık Yakup Kurtaran'ın Bylock programına bağlandığına ilişkin 
HTS kayıtlarının sanığa tebliğine ilişkin tebliğ-tebellüğ belgesinin Mahkememize 
gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 31 numaralı ara kararı gereğince; İstanbul C. Başsavcılığınca 
Mahkememize gönderilen sanık Hamza Celepoğlu hakkındaki MASAK raporunun bir 
örneğinin sanığa  tebliğine ilişkin tebliğ-tebellüğ belgesinin Mahkememize gönderildiği 
anlaşıldı. 

63. celse 32.1 numaralı ara kararı gereğince; İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri tarafından imza ve paraf edilen '24.02.2006 tarihli' evrakın 24.02.2006 tarihinde 
yapıldığı iddia edilen tahkikat sonucu düzenlenip düzenlenmemiş olduğunun tespiti amacı ile 
Bahadır Tekin’in kullandığı 505 373 71 85 – 505 410 87 20 numaralı hatlar ile Özcan 
Özkan’ın kullandığı 505 211 31 45 numaralı hattın 24.02.2006 tarihleri arasına ait HTS 
kayıtlarının çıkartılarak gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna 
yazılan yazı cevabının geldiği, 05/01/2018 tarihli yazı cevabında; 23/07/2006 tarihinden 
önceki kayıtların kurumlarında bulunmadığı belirtilerek yazımızın gereği için AVEA 
İletişim Hizmetleri A.Ş'ye gönderildiğinin bildirildiği, ilgili kurumca yazımıza henüz 
cevap verilmediği anlaşıldı. 

63. celse 32.2.2 numaralı ara kararı gereğince; Fırat [Hrant] Dink ile ilgili 
iletişimin tespiti talebinde bulunulup bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin hangi tarih 
veya tarihlerde ve hangi gerekçe ile yapıldığı, iletişiminin tespitine yönelik karar veya 
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kararlar var ise bu hususlar ile ilgili tüm belgelerin birer örneğinin gönderilmesi için Bilgi 
Teknolojileri İletişim Kurumuna yazılan yazı cevabının geldiği, 03/01/2018 ve 
12/01/2018 tarihli yazı cevaplarında özetle;

İlgili mevzuat hükümleri uyarınca Başkanlıkta gerçekleştirilen işlemler, mevzuata 
uygun olarak yapılan bir soruşturma ve kovuşturma kapsamında, Hakim veya Cumhuriyet 
Savcısı tarafından gönderilen kararlar çerçevesinde yapılmakta olup, Hakim ve Cumhuriyet 
Savcılarının kararları çerçevesinde gerçekleştirilen işlemlerin ilgili ceza soruşturması 
kapsamında bulunduğunun değerlendirildiği, bu nedenlerle ilgili mahkeme veya Cumhuriyet 
Başsavcılıklarına sadece kendi dosyaları kapsamında bilgilendirme yapılabileceği, kendisine 
ait olmayan bir dosya kapsamında yahut herhangi bir soruşturma veya kovuşturma 
kapsamında olmayan kişi veya numara hakkında bilgilendirme yapılamayacağının 
bildirildiği, İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazı cevabının gelmediği 
anlaşıldı. 

63. celse 32.2.3 numaralı ara kararı gereğince;  (1) Beyaz Adam Yay. Özel Eğit. 
Kültür ve Sanat Ürün. Ve Film İth. İhr. Tic. Ltd. Şti. adına kayıtlı olan ve Fırat [Hrant] Dink 
tarafından kullanılan 0533 225 15 38 numaralı hat, (2) Fırat [Hrant] Dink adına kayıtlı olan 
0532 293 35 86 numaralı hat ile (3) Fırat [Hrant] Dink'in Agos Gazetesinde kullanmakta 
olduğu 0212 219 50 18 numaralı hattı ile ilgili  iletişimin tespiti talebinde bulunulup 
bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin hangi tarih veya tarihlerde ve hangi gerekçe ile 
yapıldığı, bu hatlar ile ilgili iletişimin tespiti kararı var ise karar veya kararlardan birer 
örneğin gönderilmesi için İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazı cevabının 
geldiği,  Aralık 2017 tarih, 44320274-2000-75870-17/İsth.sayılı yazı cevabında, arşiv 
kayıtlarında yapılan incelemede bahse konu telefon numaralarının iletişimlerinin tespiti ile 
ilgili herhangi bir bilgi ve belge bulunmadığının bildirildiği,

Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna da yazılan yazı cevabının geldiği, 
05/01/2018 tarihli yazı cevabında, 

İlgili mevzuat hükümleri uyarınca Başkanlıkta gerçekleştirilen işlemler, mevzuata 
uygun olarak yapılan bir soruşturma ve kovuşturma kapsamında, Hakim veya Cumhuriyet 
Savcısı tarafından gönderilen kararlar çerçevesinde yapılmakta olup, Hakim ve Cumhuriyet 
Savcılarının kararları çerçevesinde gerçekleştirilen işlemlerin ilgili ceza soruşturması 
kapsamında bulunduğunun değerlendirildiği, bu nedenlerle ilgili mahkeme veya Cumhuriyet 
Başsavcılıklarına sadece kendi dosyaları kapsamında bilgilendirme yapılabileceği, kendisine 
ait olmayan bir dosya kapsamında yahut herhangi bir soruşturma veya kovuşturma 
kapsamında olmayan kişi veya numara hakkında bilgilendirme yapılamayacağının bildirildiği 
anlaşıldı. 

63. celse 32.3.1 numaralı ara kararı gereğince; Sanık Ali Öz tarafından kullanılan 
505 625 58 25 numaralı hat ve Coşkun İğci tarafından kullanılan 537 455 18 48, 544 231 03 
56, 546 804 30 77 numaralı hatlara ilişkin 31/12/2007-31/12/2008 tarihleri arasına ait HTS 
kayıtlarının çıkartılarak gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazılan 
yazı cevabının geldiği, HTS kayıtlarının gönderildiği anlaşıldı. 

63. celse 32.3.2 numaralı ara kararı gereğince; 13/09/2005-31/12/2008 tarihleri 
arasında sanık Ali Öz'e tahsis edilmiş telefon hattı olup olmadığının araştırılarak var ise 
numaraların mahkememize bildirilmesi için Jandarma Genel Komutanlığına yazılan yazı 
cevabının geldiği, yazımızın gereği için Personel ve MEBS Başkanlıklarına 
gönderildiğinin bildirildiği, bahsi geçen kurumlarca yazımıza henüz cevap verilmediği 
anlaşıldı. 

63. celse 32.4 numaralı ara kararı gereğince; 01/12/2017 tarihli dilekçesine 
istinaden, 48. celse (22) numaralı ara kararı gereğince İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat 
Şube Müdürlüğünden gelen cevabi yazının eksik olduğu belirtilmekle, İstanbul İstihbarat 
Şube Müdürlüğü, İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ve diğer tüm Şube 
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Müdürlüklerinin kayıtlarının tetkik edilerek, Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili 23/01/2003 
tarihinden itibaren oluşturulan tüm bili, belge ve arşiv kayıtlarının eksiksiz gönderilmesi için 
İstanbul Emniyet Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının geldiği,

İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünün 18/12/2017 tarih, 1602478 sayılı yazılarıyla, 
müzekkeremizin gereği için tüm İlçe Emniyet Müdürlükleri ve Şube Müdürlüklerine 
gönderildiğinin bildirildiği, 

İstanbul Emniyet Müdürlüğünün 19/12/2017 tarih, 201743 sayılı yazı cevabında, 
Yasin Hayal isminden yapılan  yurt dışı giriş çıkış kayıt sorgulama tablosunun gönderildiği, 
isimden yapılan sorgulamada Hrant Dink'e ait giriş çıkış kaydına rastlanılmadığının 
bildirildiği anlaşıldı. 

İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünün 02/11/2017 tarih, 
47909374-16712.5-800.100/1385689 sayılı yazıları ekinde bulunan 10 sayfalık evrak 
listesinde (EK-1) yer alan evrakların onaylı örneklerinin gönderilmesi için İstihbarat Daire 
Başkanlığına yazılan yazı cevabının geldiği, 20/12/2017 tarih, 1610254 sayılı yazı cevabında;

Söz konusu evrakların İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne ait olduğu, bu nedenle 
evrakların İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünce gönderilmesinin uygun olacağının 
bildirilerek müzekkeremizin gereği için İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğüne 
gönderildiğinin bildirildiği, 

Ayrıca listedeki evraklar haricinde Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili 23/01/2003 
tarihinden itibaren oluşturulan tüm bilgi, belge, arşiv kayıtları ve özet bilgisinin bulunup 
bulunmadığının tespiti, var ise onaylı birer örneğinin gönderilmesi için gerekli çalışmalara 
başlanıldığının bildirildiği, 

İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünün 10/01/2018 tarih, 0044914 sayılı yazısı ekinde 
EK-1 sayılı listedeki evrakların toplam 22 klasör halinde Mahkememize gönderildiği, bu 
listenin 342.sırasındaki belgenin bilgi talep formu olduğu ve bu formun 2011 yılı Ocak ayı 
içerisinde imha edildiğinden bu evrakın gönderilemediğinin bildirildiği,

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Foto Film Şube Müdürlüğünün 18/01/2018 tarih, 
2018/3394 sayılı yazılarıyla, Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili müdürlüklerinde bulunan 
video ve fotoğraf görüntülerinin Mahkememize gönderilmesi için harici bellek talebinde 
bulunulduğu, Mahkememizce İstanbul C. Başsavcılığı İdari İşler Müdürlüğünden temin 
edilen harici belleğin Foto Film Şube Müdürlüğü görevlisine teslim edildiği, yazı 
cevabının henüz gelmediği,

İstanbul Emniyet Müdürlüğünün 02/01/2018 tarih, 2018010212531170054 sayılı 
yazısı ekinde Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili Hukuk İşleri ve Soruşturma Şube 
Müdürlüğünde bulunan evrakların Mahkememize gönderildiği, 

İstanbul Emniyet Müdürlüğü TEM Şube Müdürlüğünün 05/01/2018 tarih, 586 sayılı 
yazısı ekinde Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili müdürlüklerinde bulunan evrakların 
Mahkememize gönderildiği,

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Pasaport Şube Müdürlüğünün 20/12/2017 tarih, 
2017121914512298397 sayılı yazıları ekinde Pasaport Şube Müdürlüğünde bulunan 
evrakların Mahkememize gönderildiği,

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Olay Yeri İnceleme Şube Müdürlüğünün 25/01/2018 
tarih, 2018012413052727394 sayılı yazıları ekinde Hrant Dink'in öldürülmesi olayına ilişkin 
olay yeri inceleme raporu ile olay sonrasına ilişkin video ve fotoğrafların DVD içerisinde 
Mahkememize gönderildiği,

Adalar İlçe Emniyet Müdürlüğünün 25/01/2018 tarih, 201/4278 sayılı yazı ekinde 3 
adet belge örneğinin Mahkememize gönderildiği,

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Muhabere Elektronik Şube Müdürlüğünün 26/01/2018 
tarih, 2018012612464751005 sayılı yazıları ekinde ihbar formları ile olay tarihine ait Şişli 
257 ve Şişli 259 numaralı görüntü kayıtlarını içerir 3 adet DVD'nin Mahkememize 
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gönderildiği  anlaşıldı. 
63. celse 33 numaralı ara kararı gereğince; Sanık Ali Öz hakkında özellikle 

Trabzon İl Jandarma Komutanı olarak görev yaptığı dönem içerisinde ve görev yaptığı 
yerlerde idari tahkikat yapılıp yapılmadığının araştırılarak, idari tahkikat yapılmış ise; tanzim 
edilen idari tahkikat raporlarının onaylı suretlerinin gönderilmesi için Giresun Jandarma 
Bölge Komutanlığına yazılan yazı cevabının geldiği, 05/01/2018 tarih, 55742-Per sayılı yazı 
ekinde sanık Ali Öz'ün Trabzon İl Jandarma Komutanı olarak görev yaptığı dönem içerisinde 
hakkında 7 adet inceleme ve tahkikat yapıldığının tespit edildiğinin bildirildiği ve bunlara 
ilişkin raporların onaylı örneklerinin gönderildiği, Jandarma Genel Komutanlığına yazılan 
yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

63. celse 34 numaralı ara kararı gereğince; Sanık Ali Öz hakkındaki Trabzon 4. 
Asliye Ceza Mahkemesinin 2017/159 esas dosyasının bir örneğinin gönderilmesi için yazılan 
yazı cevabının geldiği, Trabzon 4. Asliye Ceza Mahkemesinin 12/12/2017 tarih, 2017/159 
esas sayılı yazı cevabında dosya örneğinin UYAP üzerinden gönderildiğinin bildirildiği, 
ancak yazı ekinde 2 adet duruşma zaptı ve dosyanın görevli ve yetkili Trabzon 3. Asliye Ceza 
Mahkemesine gönderilmesine dair gerekçeli kararın bulunduğu, bu karara istinaden dosyanın 
onaylı örneğinin gönderilmesi için Trabzon 3. Asliye Ceza Mahkemesine yazılan yazı 
cevaplarında dosyanın mahkemelerine ulaşmadığının bildirildiği, buna istinaden dosyanın 
akıbetinin titizlikle araştırılarak dosya örneğinin gönderilmesi için Trabzon 4. Asliye Ceza 
Mahkemesine yeniden yazı yazıldığı, yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

63. celse 18 numaralı ara kararı gereğince; Adli Tıp Kurumunca düzenlenen 
raporda bahsi geçen ve açılmadığı belirtilen videonun mahkememizce haricen temin edilen 
Intellex Player isimli video oynatma programı ile açıldığı anlaşılmakla, video kaydının ve 
Intellex Player isimli oynatıcının kurulum dosyasının Adli Tıp Kurumuna gönderilerek 
48.celse (14.12) numaralı ara kararı gereğince rapor düzenlenmesi için yazılan yazıya 
cevap yok. 

63. celse 23 numaralı ara kararı gereğince cevabı beklenilen; Sanık Ercan Gün ile 
ilgili dosyamıza gönderilen evraklar ışığında sanığın kullandığı belirtilen 0535 838 31 38 ve 
0530 931 15 57 numaralı GSM hatları ile Bylock programı kullanılıp kullanılmadığı, telefon 
hatlarının kimler adına kayıtlı olduğu hususlarının araştırılması, Bylock programı kullanılmış 
ise ilk tespit tarihlerinin Mahkememize bildirilmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğü 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazıya cevap 
yok. 

63. celse 26 numaralı ara kararı gereğince; Bylock kullanıcısı olduğu belirtilen 
sanıkların program üzerinden yapmış oldukları konuşma/yazışma içeriklerinin bulunup 
bulunmadığının araştırılarak mahkememize bildirilmesi için İstanbul  Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazıya cevap yok. 

63. celse 32.2.1 numaralı ara kararı gereğince; Fırat [Hrant] Dink ve/veya Agos 
Gazetesi ile igili oluşturulan, elde edilen tüm bilgi ve belgelerin, arşiv kayıtlarının 
gönderilmesi için İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazıya cevap yok. 

Samsun 3. Ağır Ceza Mahkemesinin 17/01/2018 tarih, 2017/426 esas sayılı yazıları 
ile, bu dosya ile mahkememiz dosyası arasında oluşan birleştirme uyuşmazlığının çözümü 
için dosyanın Yargıtay 5. Ceza Dairesine gönderildiği ve bu dairenin 25/12/2017 tarih, 
2017/6822 esas, 2017/5613 karar sayılı ilamı ile Samsun 3. Ağır Ceza Mahkemesinin 
2017/426 esas sayılı dosyasının mahkememiz dosyasıyla birleştirilmesine karar verildiği 
belirtilerek dosyanın mahkememize gönderildiği, dosya incelendiğinde sanık Mehmet Ali 
Özkılınç'ın silahlı terör örgütüne üye olma (FETÖ/PDY) ve Terörizmin Finansmanının 
Önlenmesi Hakkındaki Kanun'a muhalefet suçlarından yargılandığı anlaşıldı. 

Muş 1. Ağır Ceza Mahkemesinin 27/12/2017 tarih, 2017/14 esas sayılı yazıları ile, bu 
dosya ile mahkememiz dosyası arasında oluşan birleştirme uyuşmazlığının çözümü için 
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dosyanın Yargıtay 5. Ceza Dairesine gönderildiği ve bu dairenin 29/11/2017 tarih, 2017/6194 
esas, 2017/5072 karar sayılı ilamı ile Muş 1. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/14 esas sayılı 
dosyasının mahkememiz dosyasıyla birleştirilmesine karar verildiği belirtilerek dosyanın 
mahkememize gönderildiği, dosya incelendiğinde sanık Özkan Mumcu'nun silahlı terör 
örgütüne üye olma FETÖ/PDY suçundan tutuklu olarak yargılandığı anlaşıldı.

SEGBİS kaydına 13:39 itibariyle başlandı.
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun.
SANIK ÖZKAN MUMCU SÖZ ALDI: Başkanım ben bu dosya kapsamında Hrant 

Dink dosyası kapsamında 15 ay tutuklu kaldım yaklaşık 3 yıl önce, 13 Ocak 2015 tarihinde, 
15 ay tutuklu kaldıktan sonra tahliye oldum, 4 ay sonra yine aynı suçlamalar nedeniyle 
tutuklandım. İlk gözaltına alındığım tarihte bu hususu yani şu an Yargıtay'ın vermiş olduğu 
kararla ilgili olarak gerek Cumhuriyet Savcısına gerekse Mahkeme Heyetinde ben durumu 
belirttim. Aynı suçtan dolayı zaten İstanbul'da yargılandığımı belirtmeme rağmen neredeyse 
18-19 aydır tutukluyum...

MAHKEME BAŞKANI: Bu iddianamede Bylock, Kakao Talk kalıntıları bulunmuş 
telefonunda, bir de yaptığın para transferlerinden bahsediliyor.

SANIK ÖZKAN MUMCU: Onlara da geleceğim Başkanım. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIK ÖZKAN MUMCU: Onlara da geleceğim Başkanım. Burada benimle birlikte 

aynı suçlamalarda ya da farklı suçlamalardan dolayı tutuklu olan birçok kişi tahliye oldu. 
Muhtemeldir ki ben Hrant Dink dosyasından dolayı tutuklu kaldığım için  halen 
tutukluluğum devam ediyor. Başkanım hakkımda 4 tane iddia söz konusu. Birinci iddia; 
benim KHK ile ihraç edildiğim ile ilgili olarak, ihraç edilmem nedeniyle FETÖ/PDY üyesi 
olduğuma dair delil sunulmuş.

MAHKEME BAŞKANI: Sen bu savunmaları zaten o dosyada yapmışsın esasen, 
hani birleştirme kararının sonrasına bu aşamada söyleyeceğin bir şey var mı?

SANIK ÖZKAN MUMCU: Başkanım bu aşamada ben tahliyemi talep ediyorum, 3 
yıldır ben tutukluyum, Kakao Talk kalıntısı deniyor, şu an bile huzurunuzda bakılabilir, 
Kakao Talk denilen program halen bile Google Play Store'da mevcut ve milyonlarca kişinin 
kullandığı bir program. Bylock ise ben böyle bir program kullanmadım, benim kullandığıma 
dair, bu Bylock isimli programa giriş yaptığıma dair, Bylock'la ilgili herhangi bir mesaj 
aldığıma dair ve verdiğime dair herhangi bir delil iddianamede söz konusu değildir. Sadece 
sunucuya bağlantı yapıldığı belirtilmiş, onu ben yaklaşık bir ya da iki hafta oldu inceleme 
imkanı bulabildim ve yani burada çok şaşırtıcı bir durum var, her 1 saniyede benim giriş 
yaptığım gösteriliyor. Siz de takdir edersiniz ki basından da gördüğümüz kadarıyla bu 
program şifreli bir program, bu programa kısa bir süre içerisinde girilmiyor, fakat isterseniz 
tarihte verebilirim eğer imkanınız varsa, 30 Ağustos 2014 tarihinde 10:43:18 - 10:43:19 - 
10:43:20 - 10:43:22 - 10:43:35, yani benim 15 saniyede neredeyse 7 - 8 defa bu programa 
giriş yapıp çıktığımı belirtiyor bu gelen kayıtlara göre, yani ben çok teknik bir bilgiye sahip 
değilim bu konuyla ilgili olarak, bilirkişinin incelemesini talep ediyorum, yani bunu (??? 
03:05 Anlaşılamadı) elde edilen veriye göre ki o da yeni geldi şu ana kadar o da yoktu, 
benim Bylock kullandığıma dair herhangi bir somut bilgi içermemektedir. Muhtemeldir ki 
yaklaşık 1 ay önce de buna benzer bir hata yapıldı Morbeyin isimli bir programın sunucuya 
bağlandığı gibi bir durum söz konusu çıktı. Benim bu listede ismim yok fakat buradaki bazı 
sanıkların avukatlarından duyduğumuz kadarıyla bir 15 bin ya da 20 bin kişinin daha bu 
listede olacağına dair duyumlarımız var. Benim de bu Bylock programını, bu sunucu 
programına yanlışlıkla girdiğimi düşünüyorum herhangi bir şekilde ben bu programı 
kullanmadım, ki buradaki birçok kişiye programın kullanıldığına dair şifre, giriş şifresi, bazı 
içerikler söz konusu fakat benim dosyamda halen bunlar söz konusu değildir.

MAHKEME BAŞKANI: Anlaşıldı.
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SANIK ÖZKAN MUMCU: Bununla birlikte Başkanım ben 3 yıldır tutukluyum. 
Gerek Muş'ta gerekse birçok ilde benim ile aynı suçlamalar, gerek Bylock olsun gerek farklı 
suçlamalar olsun, 6 yıl 3 ay alıp tahliye oldular. Bunun cezaevinde kalma süresi 3 yıl 7 ay 
Sayın Başkanım takdir edersiniz ki, ben 3 yıldır tutukluyum. İlk duruşmada da ben Hrant 
Dink cinayeti esnasında askerde olmama rağmen, o tarihten 6 ay önce askere gitmeme 
rağmen maalesef benim askerde olduğum 15 ay sonra anlaşıldı, ben 15 ay tutuklu kaldım, 
Mahkemeniz tarafından tahliye edildim, herhangi bir yere de gitmedim, duruşmalara da 
katıldım. Dolayısıyla ben tahliyemi talep ediyorum. Bu dosyanın da, siz de takdir edersiniz ki 
kısa bir sürede sona ermesi mümkün değil yani 2 yıldır devam ediyor belki 1,5 - 2 yıl daha 
devam edecek, benim bu süre içerisinde tutuklu kalmam da bir nevi cezaya dönüşecek. 
Avukatım da orada, onun da söyleyecekleri vardır. Ben tahliyemi talep ediyorum Sayın 
Başkanım sizden.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Özkan Mumcu müdafinden soruldu. Sadece 
birleştirme talebine ilişkin.

SANIK ÖZKAN MUMCU MÜDAFİ AV. MEHMET KÜRŞAT GÜNDÜZ: Sayın 
Başkanım birleştirmeyle ilgili bir diyeceğimizi yoktur tahliye...

MAHKEME BAŞKANI: Mikrofona kendinizi tanıtarak, mikrofona konuşursanız.
SANIK ÖZKAN MUMCU MÜDAFİ AV. MEHMET KÜRŞAT GÜNDÜZ SÖZ 

ALDI:  Birleştirmeye bir diyeceğimiz yoktur efendim. Tahliye konusundaki taleplerimizi 
cuma günü karar verildiği için o gün ayrıntılı bir şekilde sözlü olarak ileteceğiz.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun. Cevat Eser'den devam edelim.
Sanık Cevat Eser Mahkememizin 51. celsesinde alınan kimlik bilgileri tahtında 

huzura alındı. 
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. Senin 50. celse kimlik tespitin yapılmış kimlik 

önümüzde, Duran-Miyase'den olma, Mecitözü 1972 doğumlu değil mi? Bu kimlik bilgileri 
size ait?

SANIK CEVAT ESER SÖZ ALDI: Doğrudur efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanığa haklarını hatırlatalım. Oku.
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Sanıklara isnat olunan suç anlatıldı. Sanıklara 

yüklenen suç hakkında açıklamada bulunmamalarının kanuni hakları olduğu bildirildi. 
CMK’nın 147. maddesinde belirtilen müdafi seçme haklarının bulunduğu ve onun hukuki 
yardımından yararlanabilecekleri, müdafiin sorguda hazır bulunabileceği, müdafi seçecek 
durumda olmadıkları ve bir müdafi yardımından faydalanmak istedikleri takdirde kendilerine 
Baro tarafından bir müdafi görevlendirileceği, yüklenen suç hakkında açıklamada 
bulunmamalarının yasal hakları olduğu, şüpheden kurtulmaları için somut delillerin 
toplanmasını isteyebilecekleri, aleyhlerine var olan şüphe nedenlerini ortadan kaldırmak ve 
lehlerine olan hususları ileri sürmek olanağının, tanık gösterme ve dinletme, duruşmadan 
bağışık tutulmanın kendilerine tanınmış olduğu yönündeki hakları ayrı ayrı hatırlatıldı. 5271 
Sayılı Ceza Muhakemesi Yasası'nın 106/2 maddesi uyarınca kovuşturmanın sona erdirileceği 
tarihe kadar, yeniden beyanda bulunmak suretiyle veya iadeli taahhütlü mektupla önceden 
verdikleri adreslerdeki her türlü değişiklikleri bildirmeleri gerektiği, ihtara uygun hareket 
etmediklerinde önceden bildirdikleri adrese tebligatın yapılacağı, CMK’nın 176/4, 190/2 
maddeleri gereğince duruşmaya ara verilme ve süre talep etme haklarının olduğu hatırlatıldı. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sizin müdafiniz kim?
SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV. ZEYNEP 

ÖZHAN SÖZ ALDI: Zeynep Özhan.
MAHKEME BAŞKANI: Buradasınız tamam. Hakkındaki suçlamayı biliyorsun 

iddianame okundu, hatırlatalım mı tekrar, yoksa?
SANIK CEVAT ESER: Hayır efendim okudum.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. buyurun sizi dinliyoruz.
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SANIK CEVAT ESER SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme 
Üyelerim. Ben hiçbir zaman iddianamede belirtildiği gibi FETÖ/PDY üyesi olmadım, Bylock 
kullanmadım, bunlara himmet vermedim, Bank Asya'da hiçbir zaman hesabım olmadı, 
çocuklarımı okuluna veya dershanesine göndermedim, benim ve ailemin bu terör örgütüyle 
ilgili hiçbir zaman ilişkisi olmamıştır. Aynı şekilde 15 Temmuz 2016 gecesi eski adıyla 
Jandarma Okullar Komutanlığında görevliydim. Jandarma Okullar Komutanlığında bir kısım 
personel darbeye karışmasına rağmen hiçbir şekilde bu eylemin içerisinde olmadım ve halen 
de yeni adıyla Jandarma ve Sahil Güvenlik Akademisi Başkanlığında Personel Daire'de 
çalışmaktayım. Aynı şekilde eşim de devlet memuru olup halen görevinin başındadır. Benim 
Hrant Dink cinayetinde hiçbir zaman ihmal ve kastım olmadı, hatta bu olayın aydınlatılması 
ve soruşturmanın selameti için elimden gelen her şeyi yaptım. Gerek bu konularda şahısların 
yakalanması, ev veya iş yerlerinin aranması, talep edilen diğer bütün hususları tarafım 
tarafından yapıldı. Hatta dosyaya bakarsınız bu konuda verilen evrakların hepsinde benim 
imzamın var olduğunu göreceksiniz. Diğer bir husus, yine aynı... Özür dilerim tarihe bakmak 
istiyorum. 14 Kasım 2006 tarihinde yine Pelitli Beldesinde meydana gelen silahla kasten 
yaralama olayında buradaki olaya müdahale eden devriye personelimi yönlendirdiğim, 
organize ettiğim hususunda bir iddia söz konusudur. Buradaki durum 14/11/2006 günü bir 
gün önce planlı olarak devriye faaliyeti olarak çıkan Ünsal Gürel yanına bilgi ve tecrübe 
kazanması kapsamında görevlendirdiğim Resul Kütürükoğlu'nun aynı gece yaklaşık 22:00 
sıralarında bir silahlı kasten yaralama olayının meydana gelmesi üzerine olaya müdahale 
etmişlerdir. Daha sonra olayın faili meçhul kalmaz durumuna karşı Ünsal Gürel tarafından 
telefonla arandım. Olayın faili meçhul kaldığını, mağdurların olayı söylemediğini bildirmesi 
üzerine kendim başka bir devriye aracıyla olay yerine gittim. Olay yerinde yaptığımız 
araştırmalar neticesinde yine aynı şekilde sanıklar veya mağdur olacak durumda kişiler hiçbir 
şekilde kasten silahlı yaralama olayının sanığını, failini söylemedi. O esnada bu olaydan 
bilgisi olacağını düşündüğüm, hareket ve konuşmasından şüphelendiğim Galip Pulatoğlu 
yine aynı şekilde internet cafe işleten kişiyi araca davet ettim ve bu olayın nasıl olduğunu 
sorduğumda, kendisi bana Murat Sezgün isimli Araklı ilçesinde internet cafe işleten kişinin 
MSN'den Salih Bal isimli, yine aynı internet işleten şahsın maille küfürleştiğini, 
hakaretleştiğini, buna istinaden gelerek bunu internet cafesinde silahla kasten yaraladığını, 
hatta bu olay esnasında Ogün Samast'ın kavga esnasında küçük parmağını kırdığını söyledi 
ve olayın failinin tespit edilmesinden sonra Ünsal Gürel'e emir vererek olayın tahkikatının 
yapılması, Savcıya bildirilmesi, üst makamlara iletilmesi, şahısların yakalanıp ifadesinin 
alınması hususlarında emir vererek karakoluma bölüğüme döndüm. Yine aynı gece 02:00 
sıralarında Ünsal Gürel beni telefonla arayarak olayın tahkikatını tamamladığını, Nöbetçi 
Cumhuriyet Savcılığına bilgi verdiğini, olayın vukuatını çekip üst makama da bildirdiğini 
iletti. Bütün bunlar bu olayın bu kasten silahla Murat Sezgün'ün Salih Bal isimli şahsı silahla 
yaralaması olayı kapsamında olmuştur, kesinlikle herhangi bir organize veya herhangi bir şey 
yapılmamıştır. Bu dosyayla ilgili yine aynı Sayın Mahkemeniz tarafından Trabzon 
Cumhuriyet Savcılığından ve adli makamdan istenerek dosyaya konulduğunu biliyorum. 
Diğer bir husus, benim 3. Asayiş TİM Komutanı olan Satılmış Şahin'in Lüleburgaz İlçesine 
yapmış olduğu sevk ile ilgili, bu askeri sevkleri jandarma askeri görevine girmektedir. Bize 
Trabzon Askerlik Şube Başkanlığı tarafından Ahmet Bülbül isimli şahsın Lüleburgaz ilçesine 
sevkinin gerçekleştirilmesi için yazı geldi. Bu yazıya istinaden ve sevklerde Astsubay 
görevlendirmem gerektiği için ve bekar Astsubay TİM Komutanlığında Satılmış Şahin 
olması nedeniyle yine 2 askerle bunu görevlendirdim. Satılmış Şahin buna istinaden askerlik 
şubesinden gerekli yol, harcırah ve yevmiyelerini alarak sivil bir otobüsle Lüleburgaz ilçesine 
gitmek için hareket etti. Trabzon ilinden direkt Lüleburgaz ilçesine otobüs firması 
olmadığından dolayı İstanbul iline inerek aktarma yaptı ve bu esnada İstanbul iline geldiğini, 
şahsı birliğine teslim ettiğini, aynı zamanda Trabzon iline döndüğü konularında bana bilgi 
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verdi. Hatta o dökümlerde, iddianamede geçen dökümlerde eksik olarak göstermiş, zaman 
zaman örneğin Lüleburgaz'dan beni aradığı konudaki konuşmalar orada yok ve en son orada 
telefon dökümünde Trabzon ilinde görüşme diye görev sevklerimiz veya il dışına giden 
görevlerimiz Trabzon İtfaiye denilen mevkide inerlerdi, buradan başka bir devriye aracıyla 
alarak karakolumuza getirirdik. Bunlar yine aynı şekilde bize kanun ve nizamların vermiş 
olduğu görevler açısından olmuştur herhangi bir organize hiçbir şey yapılmamıştır. 

MAHKEME BAŞKANI: Bitti mi savunman?
SANIK CEVAT ESER: Efendim, genelde bize iddia edilen hususlar onlardı, şu an 

için söyleyeceklerim bunlar efendim. Sizin soracaklarınız varsa cevap verebilirim. 
MAHKEME BAŞKANI: Daha önce İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde 

16 sayfadan ibaret müdafi huzurunda... 
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Verdiğin bir savunman var, Zeynep Özhan huzurunda 

vermişsin.
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu 09/08/2016 tarihte saat 17:50 diyor bitiş tarihi olarak 

ifadenin.
SANIK CEVAT ESER: Evet, doğru.
MAHKEME BAŞKANI: İfadende de benzer şekilde anlatımlarda bulunmuşsun, var 

mı, tekrar ediyor musun, kabul ediyor musun ifadeni?
SANIK CEVAT ESER: Oradaki ifademi kabul ediyorum efendim, yalnız bazen o 

anki ortam nedeniyle farklı isimler veya tarih saat değişikliği olmuş olabilir onu arz etmek 
istiyorum. Bir de uygun görürseniz aklıma gelen bir hususu arz etmek istiyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam devam et.
SANIK CEVAT ESER: Benim adıma kayıtlı 5053781573 numaralı telefon hattıyla 

yurt dışıyla 10 kez görüşme yaptığım iddia edilmiş. Ben bu, ben hiçbir zaman, bu telefon 
hattımı 14-15 yıldır kullanıyorum, hiçbir zaman yurt dışı görüşmelerine açmadım ve 
konuşmadım. Genelde orada mesaj alındı şeklinde farklı ülkelerden alındı şeklinde beyanlar 
söz konusudur, bunlar hiçbir zaman ben görüşme yapmadım, hatta bu beyan edilen hususlar 
benim 2007 yılında Trabzon İl Merkez Karakol Komutanlığını  yeni (??? 14:43 anlaşılmadı) 
teslim edip izine ayrıldığım bir tarihe aittir, o tarihte memleketime geldim, kardeşimin 
düğününü yaparak Ankara iline geldim ve burada bir sıralama yapmışlardır. Buradaki 
sıralamada ise bu olaydan 8 ay sonradır. Art niyetli olan bir kişi olaydan önce görüşür, sonra 
8 ay sonra görüşmez. Ben hiçbir zaman yurt dışıyla görüşme yapmadım. Geçen 
duruşmanızda avukatım bu hususta dökümlerin ve incelemelerin istenmesini talep etmişti, 
cevap gelip gelmediğini bilmiyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Bu şeyde ifadem aynı dedin kabul ediyorum dedin onu 
zaten okumuyorum.

SANIK CEVAT ESER: Kabul ediyorum evet. Kabul ediyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz var mı Hakim Bey? 
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: Benim bir sorum olacak.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun. 
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN:  Siz o dönem Karakol Komutanısınız değil mi?
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur efendim. 
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN:  Merkez Karakol komutanısınız. Ogün Samast'ın 

karıştığı kavga adli olay dediğiniz...
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur.
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: O gece 00:04'te Ahmet Faruk Aydoğdu arıyor, 

08:44'te Ünsal Gürel arıyor, 09:04'te Resul Kütükoğlu arıyor. Yani 9 saat içinde 3 defa 
aranıyor Ogün Samast'ın kullandığı telefon. 
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SANIK CEVAT ESER: Evet efendim doğrudur.
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN:  Bu mutat bir şey midir yoksa bir özellik arz 

eden bir olay mı vardır orada?
SANIK CEVAT ESER: Arz edeyim efendim. Efendim bu mutat bir şey değildir 

kesinlikle, bu silahla yaralama olayından dolayı Ogün Samast'ın o an yaşının küçük olması 
sebebiyle Cumhuriyet Savcısının vermiş olduğu bunun dosyasının ayrılması, ailesine teslim 
edilmesi kapsamında yapılan personelimin yaptığı görüşmelerdir, kesinlikle mutat bir 
görüşme değildir, sadece bu adli tahkikatın yapılması kapsamındadır.

ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: Bu aramalar sizin bilginiz dahilinde miydi?
SANIK CEVAT ESER: Hayır, hayır efendim, sadece tahkikat kapsamında kendileri 

yapmışlardır, onlar da zaten şimdi ifadenlerinde arz edecekler size. 
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: Tamam.
MAHKEME BAŞKANI: Adli Sicil Nüfus kaydını okuyalım. Miyase ve Duran'dan 

olma, Çorum Mecitözü nüfusuna kayıtlı.
SANIK CEVAT ESER: Doğru efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Sabıkan yokmuş.
SANIK CEVAT ESER:  Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Çorum Mecitözü Köseeyüp köyü nüfusuna kayıtlı. 
SANIK CEVAT ESER: Doğru efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: (??? 16:40anlaşılamadı)
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekillerinden soruldu, var mı sorunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Var Hakim 

Bey. İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ifadenizde Ağustos 2004 yılında Trabzon'da göreve 
başladığınızı ve 2009 yılına kadar da bu görevinizin Trabzon'da sürdüğünü beyan etmişsiniz.

SANIK CEVAT ESER: Doğrudur, 2009 Ocak ayına kadar sürdürdüm doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Karakol Komutanı 

olarak görev yapmışsınız veya yardımcısı olarak görev yapmışsınız.
SANIK CEVAT ESER: 1 yıl Karakol Komutan Yardımcılığı, 2 yıl Karakol 

Komutanlığı, 15 ay da Personel Lojistik Kısım Amiri.
KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine ifadenizde bana 

emir verenler o tarihteki rütbeleriyle Trabzon il merkezindekiler Jandarma Yüzbaşı Mehmet 
Altınel,  Jandarma Yüzbaşı Murat Akçe ve  Jandarma Kıdemli Başçavuş Nazmi Tamer'di 
demişsiniz.

SANIK CEVAT ESER: Doğrudur ilk sene Karakol Komutanım Nazmi Tamer'di, 
bölük komutanlarım ilk sene Yüzbaşı Mehmet Altınel'di  daha sonra Murat Yüzbaşı Murat 
Akçe'ydi. 

KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Başçavuş Nazmi 
Tamer İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına 1 Nisan 2015 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde 
"Yasin Hayal'in bulunduğu bölgeyi aslarıma görev alanı olarak vermiştim, oradan Mehmet 
Tezel ve Cevat Eser sorumlu idi" demiş.

SANIK CEVAT ESER: İlk sene doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hangi tarihler Pelitli 

Beldesi sizin sorumluluk bölgenizdeydi?
SANIK CEVAT ESER: Şimdi, 2004-2005 yılları arasında o bölgeden TİM 

Komutanı olarak ben sorumluydum, daha sonra Karakol Komutanı olunca bütün bölgemde 
Karakola bağlı 6 tane Trabzon merkez mahallesi, 6 belediye, 33 köyden sorumluydum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla Pelitli de bu 
alanlardan biriydi Karakol Komutanı olduğunuz tarihte.

SANIK CEVAT ESER:  Tabi ki evet.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi... Dilerseniz 
oturun...

SANIK CEVAT ESER: Estağfurullah.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben uzun soracağım 

birkaç şeyi. Şimdi, Başçavuş Nazmi Tamer yine 1 Nisan 2015 tarihli İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığı ifadesinde "McDonald's eylemi sonrası Yasin Hayal'in ilişkide bulunduğu 
arkadaşlarının takip ve kontrolünün daha sıkı yapılması yönünde Pelitli Beldesine 
görevlendirilen devriyelerin daha dikkatli olmaları önerildi. Bu eylem tarafım ve Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı tarafından yeterince önemsendi. Eylem ile ilgili olarak ben kendi 
personelim ile ilgili değerlendirmeler yaptım. Pelitli Beldesinde, Trabzon il genelinde 
Jandarma bölgesinde istihbarat ağı yeterince güçlüydü:" şeklinde beyanda bulunmuştur, 
bunlar Nazmi Tamer'in beyanları. Mehmet Altınel de 1 Nisan 2015 tarihli İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığı ifadesinde, "McDonald's eylemi sonrası sorumlu Karakol Komutanı 
olan Merkez Jandarma Karakol Komutanları Başçavuş Nazmi Tamer ve Başçavuş Cevat 
Eser'e Yasin Hayal konusunda daha titiz davranmalarına yönelik talimat verdiğim gibi 
onların da personeli bu konuda ikaz ettiklerini biliyordum. Bu haber alınır alınmaz..." yani 
Mcdonald's eylemi haberi alınır alınmaz "...yine hatırladığım kadarıyla bölgenin kendi 
bölgemizde olmuş gibi davranarak Emniyet Müdürlüğü Yasin Hayal'in evinde yapılan 
aramaya ben de katıldım. Merkez İlçe Jandarma Karakol Komutanlığı personeli de işlemlerin 
kolaylaştırılmasına yönelik her türlü katkıda bulundular. Mcdonald's eylemini kesinlikle 
önemsedik, zaten arama faaliyetine bizzat ben ve Karakol Komutanının katıldığını biliyorum, 
ayrıca Trabzon'da görev yaptığım dönem boyunca emniyetin tüm birimleriyle tüm asayiş 
olaylarıyla ilgili olarak iyi bir koordine içerisinde çalışıyorduk. Bölge, polisin olayı diye 
herhangi bir ayrım gözetmeksizin suçluların yakalanmasına yönelik mevcut kadrolarımıza 
göre mevcut çalışmalara destek veriyorduk. 13 Eylül 2005 tarihinde Yasin Hayal'in 
cezaevinden tahliye olması sonrası Merkez İlçe Jandarma Komutanı olarak görev yaptığım 
sürece Merkez Jandarma Karakol Komutanları olan Jandarma Başçavuş Nazmi Tamer ve 
Jandarma Başçavuş Cevat Eser'e bu konuda daha dikkatli olmaları konusunda talimat verdim, 
kendilerinin de personellerini sıkı şekilde takip ettiklerini gözlemledim." demiş Mehmet 
Altınel İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ifadesinde. Şimdi bu ifadeden yola çıkarak  birkaç 
şey soracağım. McDonald's eylemi ile ilgili Yasin Hayal'in evine gidilmesi, evinin aranması 
ve Yasin Hayal'in yakalanmasına yönelik çalışmalara siz de katıldınız mı?

SANIK CEVAT ESER:  O tarihte hatırlamıyorum ama ben sadece bir kez Emniyet 
Müdürlüğünden Özel Hareket TİM'leri geldiğinde Yasin Hayal'in evinde arama yaptık, ama 
şu an hangi kapsamda yaptığımı hatırlamıyorum. Onun harici  Mcdonald's kapsamında 
yapmadım diye hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mcdonald's 
eylemiyle ilgili olarak Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri olarak bir değerlendirme 
yaptınız mı?  Çünkü Mehmet Altınel'in, Nazmi Tamer'in buna ilişkin beyanları var.

SANIK CEVAT ESER: Mehmet Altınel'in ve Nazmi Tamer'in bu konuda bize 
verdiği herhangi bir emir olmadı, bu şahısları takip edin veya şunu yapın diye olmadı, hatta 
Mehmet Altınel de şu anda Afganistan'a kaçmış durumdadır, kendisi bu şekilde hiçbir şekilde 
ne bana ne de diğer arkadaşlarıma emir vermedi.

KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani dolayısıyla...
SANIK CEVAT ESER: Şunu da arz edeyim: Biz aynı zamanda bu Yasin Hayal veya 

takıldığı arkadaş grubunun küfür, hakaret dahil en ufak şeyinde adli işlemler yaparak adli 
makamlara intikal ettirdik, bu konudaki adli soruşturma dosyaları, evrakları onanmış 
kararların hepsini o zaman soruşturma yapan Mülkiye Müfettişlerine vermiştik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mehmet Altınel'in 
beyalarından bağımsız, Mcdonald's eylemi sonrası Yasin Hayal'in arkadaşlarının kimler 
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olduğuna dönük bir tespit çalışma yaptınız mı ve bu kişilere dönük herhangi bir çalışma 
yürüttünüz mü?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi, Yasin Hayal o dönemlerde takıldığı arkadaş grubu 
belliydi, zaten onlar da dosyada isimleri geçiyor hepsi. Bu Yasin Hayal o dönemlerde bizi 
gördüğü zaman her yerde kaçardı, her gördüğünde kaçardı, yani o zaman psikolojik sorunlu, 
ailesiyle aynı zamanda psikolojik sorunluydu. Polisle mesela ben evini aramaya gittiğim 
zaman bir odayı bize arattırmak istememişti, biz zorla girmek istememiştik ve açtığımda kız 
kardeşi aynı şekilde psikolojik sorunlu olarak çok agresif bir şekilde çok tepkiler veren bir 
aile yapısı vardı, bundan dolayı onların arkadaş grubunu zaten biliyorduk, sürekli tahkikatlar 
aşamasında her zaman karşılaştığımız kişilerdi zaten. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki tahkikat dışında 
yani karıştıkları bir olay sebebiyle yaptığınız tahkikat dışında Yasin Hayal ve çevresindeki 
şahısların faaliyetlerine dönük herhangi bir takibiniz oldu mu?

SANIK CEVAT ESER: Hayır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Herhangi bir çalışmanız 

oldu mu?
SANIK CEVAT ESER: Hayır olmadı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 13 Eylül 2005 

tarihinde tahliye olması sonrası Yasin Hayal'in izlenmesi, faaliyetlerinin takip edilmesi 
konusunda bir çalışmanız oldu mu?

SANIK CEVAT ESER: Hayır olmadı, tarafım olarak olmadı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, cinayetin 

organizasyona cinayetin icrası bahsini ayrı tutarak şunu söylemek mümkün ki; Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığının İstihbarat personelinin yanı sıra İl Jandarma Komutanı Ali Öz, 
Asayiş Şube Müdürü Binbaşı Ali Oğuz Çağlar, Kaçakçılık ve Organize Suçlar Şube Müdürü 
Yüzbaşı Hüsamettin Polat, Hrant Dink cinayetinin işlenmesinden çok uzun zaman önce 
cinayete dair tasarı konusunda bilgi sahibidirler. Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri 
Albay Ali Öz, Binbaşı Ali Oğuz Çağlar, Yüzbaşı Hüsamettin Polat, Başçavuşlar Okan 
Şimşek, Gazi Günay...

SANIK CEVAT ESER: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Hüseyin Yılmaz, 

Gökhan Arslan veyahut da Uzman Çavuşlar Veysal Şahin, Hacı Ömer Ünalır, Önder Araz 
yahutta Trabzon İl Jandarma Komutanlığının herhangi bir görevlisi Yasin Hayal, Yasin 
Hayal'in ilişkide olduğu kişiler ve Yasin Hayal'in faaliyetleri konusunda sizden veyahutta 
personelinizden herhangi bir bilgi talebinde bulundular mı?

SANIK CEVAT ESER: Hayır. Bu cinayet kapsamında kesinlikle hayır.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Yasin Hayal'in 

faaliyetleri konusunda bir bilgi talepleri oldu mu?
SANIK CEVAT ESER: Hatırlamıyorum, öyle bir talepleri olmadı ama uzun zaman 

olduğu için herhangi birşey hatırlamıyorum. Ama şu vardı her zaman istihbarat birimleri 
bizle ilgili gelip bilgi isterlerdi, varsa mevcut bilgiler zaten kedilerine verdik ki öyle bir şey 
olmuş olsa kendileri de bu zamana kadar söylerlerdi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Trabzon İl 
Emniyet Müdürlüğüyle Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri cinayetin işleneceği 
bilgisine sahip olmalarının yanı sıra Trabzon ve Pelitli'de birçok kişi cinayetin işleneceği 
bilgisine sahip, yani hem Yasin Hayal kendi çevresine bunu anlatıyor... 

SANIK CEVAT ESER: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hem de Ogün Samast 

kendi arkadaşlarına bunu anlatıyor hatta Hrant Dink'in fotoğrafını gösteriyor ve...
SANIK CEVAT ESER: Evet.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hrant Dink'i öldürmeye 
gideceğini beyan ediyor öncesinden. Yine biz biliyoruz ki Nihayet Altun adlı kişi vermiş 
olduğu ifadesinde, 27 Ocak 2007 tarihli ifadesinde cinayetin işlendiği tarihten önceki 10 
günlük zaman zarfına Yasin Hayal'in sert bakışlı lüks araçlar kullanan kişiler ile dikkat çekici 
irtibatları olduğunu söylemiş durumda. Sizin Yasin Hayal'in cezavinden tahliye olduğu 13 
Eylül 2005 tarihinden cinayetin işlendiği 19 Ocak 2007 tarihine değin cinayetin işleneceğine 
dair bilgi sahibi olmamanız müdahil taraf olarak tarafımızdan mümkün görülmemekte. Tüm 
bu hususların varlığına rağmen bilgi sahibi olmadığınıza dair ikna edici bir izahınız var mı ve 
Yasin Hayal'in Ogün Samast ile kurduğu irtibat, Yasin Hayal'in olağan dışı görüşmeleri ile 
ilgili de bilgi sahibi olamadınız mı tüm bu süreç boyunca?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi efendim benim bu konuda hiçbir bilgim yok. Bize bu 
konuda bilgi veren olmadı. Ben bu konuda hiçbir istihbari çalışma yapmadım. Örneğin demin 
sizin dediğiniz gibi diyorsunuz ki herkes biliyor duyuyor. Pelitli beldesi 40.000 nüfuslu bir 
yer. Burada polis okulu beldenin merkezinde, polisevi beldenin merkezinde, Özel İdare, 
Devlet Malzeme Ofisi, Köy Hizmetleri, TEİAŞ gibi yaklaşık 10'un üzerinde resmi kurum, 
Trabzon il merkezinin resmi kurumları burada. Burada bulunan devlet memurlarının çoğu da 
burada ikamet etmekte. Bu devlet memurlarının, ikamet eden insanların duymadığı bir olayı 
bizim bir devriye faaliyetinde, hareketli bir devriye faaliyetinde duymamız görmemiz 
mümkün değil. Bu konuda bize bilgi veren aktaran olmadı, bu konuda da herhangi bir 
istihbari çalışma yapmadım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani  çünkü şunu 
söyleyeyim; aslında Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri 13 Ekim 2005 tarihinde, ki 
cezaevinden çıktıktan bir ay sonrasıdır bu Yasin Hayal'in, Yasin Hayal'in Ermenilere karşı 
büyük bir kin beslediği ve bir dahaki eylemini İstanbul'da yapacağı bilgilerini içeren Trabzon 
İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri bir evrak düzenlemişlerdir. Dolayısıyla aslında 
cezaevinden çıktığı an itibariyle Yasin Hayal'in Ermenilere dönük bir eylem yapacağı bilgisi 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından ulaşılan bir bilgi. Yine Trabzon İl 
Emniyet Müdürlüğü görevlileri 15 şubat 2006 tarihinde ne pahasına olursa olsun Yasin 
Hayal'in Hrant Dink'i öldüreceği bilgisini evraklara aktarmış durumda. Yine cinayetin 
organizasyonu, icrası bahsinden bağımsız, Coşkun İğci tarafından Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı görevlilerine en geç 2006 yılı Temmuz ayında Yasin Hayal'in cinayet 
işleyeceği, İstanbul'a gittiği, keşifler yaptığı, silah arayışında olduğuna dair bilgiler aktarılmış 
vaziyette. Pelitli sizin jandarmanın sorumluluk bölgesi ve yine biz Mülkiye Müfettişleri 
ifadesinden de biliyoruz ki şimdi cinayete iştirak eden Ersin Yolcu, Ahmet İskender, Zeynel 
Abidin Yavuz, Tuncay Uzundal'ın dışında Engin Yılmaz, İrfan Özkan, Mehmet Bereket gibi 
birçok kişi de cinayetin işleneceği bilgisine sahip. Yine Ogün Samast Murat Atalar'a, 
Hüseyin Terzi'ye, Enes Güldal gibi arkadaşlarına bu bilgiyi aktarmış vaziyette ve Tuncay 
Uzundal cinayetin sanıklarından biri, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına soruşturma 
sırasında gönderdiği bir dilekçede "Bütün Pelitli ayağa kalmış kafiri öldürmeye gidiyoruz 
diye bağırıyorlardı" diye tanımlama yapmış. Elbetteki öyle bir şey yoktur ama bütün Pelitli 
Beldesi tarafından bu olayın bilindiğini ortaya koyması bakımından önemli. Yani tüm bu 
hususları bir arada değerlendirdiğimizde, zaten Mülkiye Müfettişleri de bu bilginin kolay 
ulaşılabilir bir bilgi olduğuna dair bir tespit yapmışlardır ve 2007 yılında yaptıkları inceleme 
sırasında hazırladıkları 2 Nisan 2007 tarihli raporda Yüzbaşı Metin Yıldız'la beraber sizin de 
soruşturulmanız gerektiği yönünde görüş bildirmişlerdi. Tam da bu bilginin Coşkun İğci'den 
bağımsız, kolay ulaşılabilir bir bilgi olduğu gerekçesiyle soruşturmaya izin talep etmişlerdi, 
Valilik vermemişti. Dolayısıyla aslında Trabzon'da herkesin bildiği bir cinayet, Pelitli'de 
herkesin bildiği bir cinayet ve siz oradan sorumlu kişisiniz ve bu cinayete iştirak eden 
sanıkların önemli bir kısmını da adli tahkikatlar sebebiyle de bilmektesiniz. Yani tüm bunları 
bir arada değerlendirdiğimizde, dediğim gibi tekrardan müdahil tarafı olarak biz bilgi sahibi 
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olmamanızın mümkün olmadığı kanaatindeyiz. Dolayısıyla bu çok az kişinin bildiği ve 
telaffuz edilmeyen bir cinayet süreci değil, herkesin bir şekilde dahil olduğu bir cinayet 
süreci. Bu sebepleydi bizim sorduğumuz sorunun kendisi.

SANIK CEVAT ESER: O zaman ben tekrar müsaadenizle. Şimdi, emniyet 
tarafından hiçbir şekilde benim karakoluma bu konularla ilgili bilgi gelmedi. Zaten emniyette 
karakol, jandarma en alt birim olduğu için kolay kolayda bilgi paylaşmaz. Diğeri, o 
müfettişin bu kanıya nereden vardı, nasıl vardığını bilmiyorum. Diğer bir husus demin arz 
ettiğim gibi Pelitli Beldesinde yüzlerce devlet memurlarının yaşadığı bir yerde eğer bir devlet 
memuru duymadıysa benim duymam söz konusu değil. Bunları bana herhangi bir aktaran 
bilgi veren olmadı. Coşkun İğci Yasin Hayal'in eşlisiydi, bu kendisi Devlet Malzeme 
Ofisinde ilk etapta güvenlik görevlisi olarak çalışmaktaydı. Biz de Güvenlik Kanunu 
kapsamında kontrole gittiğimizde zaman zaman biz kendisiyle karşılaşırdık. Bu bile, onun 
harici daha sonra devlet memuru kadrosuna geçtikten sonra kendisini hiçbir daha görmedim 
duymadım ve kendisi de bu konuda kesinlikle bize bilgi vermedi. Zaten bilgiyi alan veren 
arkadaşlarımız bu konuda size açıklamalarını yaptılar. Hatta Coşkun İğci'nin oğlu Emre 
İğci'yi biz kaç kere iş yeri ve ev yeri hırsızlıklarında yakalamamıza rağmen karakola bile 
oğlunu almaya gelmedi, çünkü çocuğunun yaşı 18'ten küçük olduğu için kendisine teslim 
etmemiz gerekiyordu, çoğu zaman eminim ki benim personelim götürdü evine teslim etti. 
Yani Coşkun İğci'nin hiçbir zaman bizim karakolla irtibatı söz konusu değildi, bilgi de 
aktarmadı. Müfettişin de bizim hakkımızda bu kanaate nereden vardığını da bilmiyorum. 
Çünkü dosya içeriğini hiçbir zaman görmedim, gösterilmedi. Aynı zamanda hatırladığım 
kadarıyla da bu müfettişler şu anda bildiğim kadarıyla FETÖ/PDY kapsamında yargılanıyor 
diye biliyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet ama bu yaptıkları 
tespitlerin hatalı olduğu anlamına gelmiyor çünkü orada...

SANIK CEVAT ESER: Çünkü hangi kanıyla vardığını bilmiyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ogün Samast'ın arkadaş 

çevresiyle görüşmeler yapılmış ve onlar cinayetten öncesinde Ogün Samast'ın cinayet 
işleyeceğine dair kendilerine bilgi aktardığını söylemiş vaziyetteler, yine ifadesine 
başvurulan birçok kişi cinayet öncesi bilgi sahibi olduklarını ve bunun da konuşulduğunu 
beyan etmiş vaziyettelerdi.

SANIK CEVAT ESER: Şöyle arz edeyim, ben size şimdi bakın ben başta da arz 
ettim ben karakol komutanı olduğum zaman 6 tane Trabzon merkez mahallesi, 6 tane 
belediye ve 33 tane köye baktım ve yüz bin tane insan yaşardı yaklaşık. Benim bir karakol 
komutanı olarak bütün bunları duyma, görme ve takip etme şansım yok, yetkim yok. Ben 
emniyet ve asayişten sorumluyum ve yıllık iki bin tane olay olan bir yerden bahsediyoruz, 
böyle küçük bir yer değil. Yani Pelitli beldesi gittiğiniz zaman dediğim gibi bütün resmi 
kurumlar orada, özellikle fakir, gariban, göç almış kişiler orada, suç potansiyeli çok fazla, 
umuma açık yerler otel olsun, içkili restoran olsun hepsi orada, yani suç yoğunluğu  yüksek 
olan bir yerdir orası.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü ifadenizde "Dink cinayeti ile ilgili bu olayın aydınlatılması için o faillerin 
yakalanması için yaklaşık 2 ay gece gündüz tüm personel ile birlikte çalıştık..."

SANIK CEVAT ESER: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Benim kafama takılan 

konu Ogün Samast'ın babasının kapısının yanında duran jandarmaya uğramayıp emniyete 
gittiğidir..."

SANIK CEVAT ESER: Aynen.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Bence bu konunun 

araştırılması gerekir." şeklinde beyanda bulunmuşsunuz.

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 29/01/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

  
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

SANIK CEVAT ESER: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cinayetin işlenmesi 

sonrasında hangi çalışmaları yürüttünüz, kimlerle görüştünüz ve hangi bilgilere ulaştınız?
SANIK CEVAT ESER: Şimdi şöyle söyleyeyim onu ben: Ben bölgemdeki meydana 

gelen, emniyet ve asayişi sağlamak için hergün iki bölüm halinde 24 saat esasına göre 
devriye görevlendiriyordum, burada bir tanesi Pelitli beldesiydi. Pelitli beldesi ve çevresinde 
bulunan mahalle köylere her gün devriye komutanını değiştirerek aynı zamanda devriye 
planlaması yapardım. 24 saat esasına göre devriye faaliyetimin orada olmasını bildiği halde 
ve çoğunlukla devriyem dinlenme molalarını Cumhuriyet Mahalle Muhtarının kullanmış 
olduğu aynı sokak başında Ogün Samast ve babasının ikameti aynı sokak başında orada mola 
verdiğini bilmesine rağmen televizyonda oğlunun görüntüsünü tespit ettikten sonra benim 
personelime veya devriyeme söylemeden direkt emniyete gidiyor. Bu benim o zaman da 
kafama takılmıştı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sebebinin ne 
olduğunu düşünmektesiniz?

SANIK CEVAT ESER: Bilmiyorum, çözemedim, halen de bulamadım. Yani hatta 
kendisine de sordum "O anda aklıma öyle geldi gittim" dedi ve yapılan olaylar kapsamında 
cumartesi günü yanlış hatırlamıyorsam cumartesi gündü basına düştüğünde, Bölük Komutanı 
Murat Akça beni arayarak telefonda karakola bölüğe gelmemi istedi ve devriye hazırlamamı 
istedi. Ne olduğunu sorduğumda, Hrant Dink'i öldüren kişi bizim bölgemizdeymiş dedi, 
Pelitli beldesine gideceğiz dedi ve ben hemen hızlı bir şekilde tekrar bir devriye hazırladım, o 
arada 156 jandarma telefonuna gelen ihbar telefonunu bana verdi. O telefona döndüğümde 
Ogün Samast'ın amcası Faik Samast olduğunu gördüm. Faik Samast'ı da, dosyalarda da geçer 
kendisi, bu emekli olmak için kalbinden sahte rapor alıyor, Sosyal Güvenlik Kurumundan 
emekli oluyor ve bunu Sosyal Güvenlik Kurumu tespit ettiği için bize adli tahkikat yapın 
demesi nedeniyle o kapsamda kendisini tanıyorduk ve aradığımda, olayın doğruluğunu teyit 
etmek için aradığımda Faik Samast çıkınca neden bizi aramadın diye sorduğumda bana 
agresif olarak bildiriyorum kardeşim gelin gereğini yapın diye bağırarak telefonu daha sonra 
ortalığı sakinleştirip kapattık. Oraya vardığımda yaptığımız işlemler zaten oraya varmamızla 
başladı Ogün Samast'ın evine gittiğimizde babası evdeydi, polisler de babasının evinde arama 
yapıyordu, hatta oradaki polislere ben şunu dedim dedim ki burası jandarma bölgesi neden 
bizden ekip almadan direkt göreve başladınız dedim ve akabinde dedim ki 24 saat esasına 
göre benim burada devriyem var, anında size verebileceğim bir devriye var zaten burada 
dedim. Sonra dedi ki bu olayın çözülmesi kapsamında devam ediyoruz dedi. Akabinde 
internet cafelere gittik, internet cafelerdeki bunların kullandıkları, gittik geldik dedikleri 
yerlerdeki bilgisayarların toplanması CD kartlarının toplanması, bazı şahısların evlerinin 
aranması, iş yerlerinin aranması, bu kapsamda aynı zamanda bu olaydan sonra Pelitli 
beldesinde bir panik havası başladı,  insanların emniyet ve asayişinin sağlaması kapsamında 
sürekli çalışma yaptık.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Faik Samast'ı nasıl 
tespit ettiniz?

SANIK CEVAT ESER: Faik Samast 156'yı arıyor telefonu oraya düşüyor, oradan da 
Bölük Komutanım Murat Akçe'ye bildiriliyor, Murat Akçe bana telefonu  ihbarı yapan kişi 
olarak verdikten sonra ben telefonu çevirdiğimde kiminle görüşüyorum dediğim zaman Faik 
Samast deyince o kişi olduğunu oradan anladım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sabit numaradan 
mı aramıştı, GSM hattından mı aramıştı?

SANIK CEVAT ESER:  Cep telefonundan diye hatırlıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü arayan kişi Faik 

Samast değil arayan kişi Neriman Samast.
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SANIK CEVAT ESER: Bilmiyorum efendim, bize Faik Samast diye şey ettiler, ben 
çünkü telefon açtığımda da Faik Samast çıktı telefona.

KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü bu...
SANIK CEVAT ESER: O zaman eşidir o.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 20 Ocak 2007 tarihli 

saat 05:05'te başlayan telefon ihbarıdır. Onun dökümleri dosyada vardı. Hatta görüşmeyi 
yapan jandarma görevlisi, konuşmayı yapan kişiye beyefendi diye hitap etmekte sürekli, 
sonra Neriman Samast olduğu anlaşıldı. Biz burada beyefendi ifadesi geçiyor ama ihbarı 
yapan kişi Neriman Samast adlı kadın görünüyor deyip ses kaydının kendisini istedik. 
Gerçekten de ses kaydı geldi ve ihbar yapanın bir kadın olduğu da yapılan görüşmeden 
anlaşılıyordu.

SANIK CEVAT ESER: Onu bilmiyorum efendim. 156'nın, Harekat Merkezinin... 
Onu bilmiyorum ben bana verilen numarayı... Ama açan Faik Samast'ın kendisiydi.   

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Anladım yani çünkü 
aslında o görüşmeyi yapan kişi Neriman Samast.

SANIK CEVAT ESER: Onu bilmiyorum, o 156 Harekat Merkezi İl Jandarmaya 
bağlıdır, bize 7 km uzaklığı mevcuttur 7-8 km Söğütlü beldesindedir. Bana verilen telefonu 
ben aradığım zaman Faik Samast açtı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki cinayete dair 2 ay 
gece gündüz yaptığınız çalışmalarda hangi bilgilere ulaştınız?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi aldığımız tüm bilgi belgeler zaten dosyaya kondu. 
Yani burada ulaştığımız bilgi bu insanların cinayeti gerçekleştirdiği, akabinde irtibatlı olduğu 
kişiler veya işte kullandıkları internet cafe veya şeyler, hatta bir tane hatırladığım kadarıyla 
bir bakkalda kullandıkları internet şeyi ve şahısları almalarda temin ettiğimiz, o an için bizim 
bakmadığımız incelemediğimiz hususları o zaman soruşturma yapan savcısına teslim ettik 
gönderdik, daha doğrusu polislere verip polisler götürdü, özür dilerim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Size ilişkin düzenlenen 
4 Ağustos 2016 tarihli HTS tespit ve değerlendirme tutanağında cinayet öncesi 2 Eylül 2006 
tarihi ile 6 Aralık 2006 tarihleri arasında Okan Şimşek ile 8 telefon görüşmeniz ve yine 22 
Ocak 2007 tarihi ile 17 Temmuz 2007 tarihleri arasında Okan Şimşek ile 20 telefon 
görüşmesi yaptığınız görülmekte. Cinayetten hemen sonraki günlerde de 22 Ocak 2007 tarihi 
ile 26 Ocak 2007 tarihleri arasında 4 günlük bir zaman zarfında 13 adet telefon görüşmesi 
yaptığınız tespit edilmiş. Okan Şimşek ile cinayet öncesi yaptığınız görüşmelerde ne 
konuştunuz ve yine Okan Şimşek ile cinayet sonrası yaptığınız görüşmelerde ne konuştunuz?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi konuşmaları detayıyla hatırlamam mümkün değil 
ancak Okan Şimşek'le biz bölgemde meydana gelen emniyet ve asayiş olayları konusunda 
olsun, böyle bu kapsamda görüşmelerimiz olmuştur. Aynı zamanda Okan Şimşek değil, aynı, 
kendi biriminde çalışan diğer personelle de telefon görüşmelerimiz olmuştur. Olaydan sonra 
olayın faillerinin yakalanması, aydınlatılması, herhangi bir bilgi belge edinmesi kapsamında 
zaman zaman görüşmelerimiz kendisiyle olmuştur, bu tamamen olay sonrası olan 
görüşmelerdir. Olay sonrası sadece onunla değil, o zamanki Alay Komutanımızdan tutun ki o 
birimde görevli bütün arkadaşlarla görüşmemiz var. Oradaki çıkartılan husus eksik 
çıkartılmış.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Okan Şimşek'le 
veya Trabzon İl Jandarma İstihbarat görevlileriyle bilgi alışverişi yapar mıydınız?

SANIK CEVAT ESER: Emniyet ve asayiş konusunda zaman zaman yapardık evet.
KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki onlar yaptıkları 

herhangi bir istihbari çalışma konusunda sizden bilgi talebinde bulunurlar mıydı?
SANIK CEVAT ESER: Emniyet ve asayiş konularında zaman zaman bulunurlardı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Okan Şimşek'in 
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verdiği bir ifade var Mülkiye Müfettişlerine, 6 Mart 2007 tarihinde. Şimdi, Hrant Dink 
cinayeti 19 Ocak 2007 tarihinde cuma günü gerçekleşmiş ve Okan Şimşek, Çoşkun İğci ile 
cinayetten sonra ilk olarak da 22 Ocak 2007 tarihinde pazartesi günü görüşmüştür. Yani 
cinayet cuma günü işlenmesine rağmen Çoşkun İğci ile Okan Şimşek arasındaki ilk görüşme 
pazartesi günü gerçekleşiyor. Fakat ilk başta Mülkiye Müfettişleri aşamasında gerçeğe aykırı 
beyanda bulunmuştu Trabzon İl Jandarma Komutanlığı görevlileri...

SANIK CEVAT ESER:  Bilgim yok o konuda. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve Okan Şimşek, 

Coşkun İğci ile cinayetten bir gün sonra yani cumartesi günü Pelitli beldesinde görüştüğünü 
beyan etmişti, sonrasında zaten mahkeme aşamasında kendisi bu ifadeyi baskı altında 
verdiğini beyan etmişti. Şimdi, Okan Şimşek 6 Mart 2007 tarihli Mülkiye Müfettişleri 
ifadesinde 20 Ocak Cumartesi günü Coşkun İğci ile görüştüğünü iddia ve beyan ettikten 
sonra devamında da "Bizim orada Coşkun İğci ile yapmış olduğumuz görüşmeler sırasında 
bizim görüşme yaptığımız internet cafede bulunan ve İl Merkez Komutanlığında görevli olan 
Cevat Eser Başçavuş gördü." şeklinde beyanda bulunmuş.

SANIK CEVAT ESER: Coşkun İğci ile yaptığı görüşmeyi mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet yani...
SANIK CEVAT ESER: Yok.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 20 Ocak'da herhangi bir 

görüşme yok Coşkun İğci ile gerçekte yapılan...
SANIK CEVAT ESER: Yok.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Fakat Okan Şimşek 

"Ben 20 Ocak'ta görüşme yaptım, bu görüşmenin tanığı da Cevat Eser'dir" gibi bir ifade 
kullanmış Mülkiye Müfettişliği ifadesinde. Ben şunu merak ettim; gerçekte 20 Ocak'ta bir 
görüşme gerçekleşmemiş, Okan Şimşek 20 Ocak'ta görüşme yapıldığını söylemişti ve sizin 
tanıklığınıza başvurulabileceğini belirtmiş ifadesinde. Neden sizin tanıklığınıza 
başvurulabileceğini belirttiği konusunda bir öngörünüz var mı?

SANIK CEVAT ESER: Hayır yok.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şu an için bunlar Hakim 

Bey sorularımız.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Cevat Bey 

siz Pelitli karakolunda değil mi?
SANIK CEVAT ESER: Hayır il merkez, Pelitli bize bağlı.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Pelitli karakoluyla da 

bağlantılı mısınız?
SANIK CEVAT ESER: Pelitli'de karakol yok efendim, sadece İl Merkez Karakolu 

var, Pelitli'de sadece 24 saat esasına görevlendirdiğim devreyim var. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Pelitli hangi ilçeye 

bağlı?
SANIK CEVAT ESER: İl merkezine bağlı, merkez ilçesine bağlı, şu an yeni adıyla 

Ortahisar oldu, büyükşehir olduğu için. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki. Erhan Tuncel'i 

tanıyor musun?
SANIK CEVAT ESER: Hayır kesinlikle, ben bu dosya kapsamında tanıdım ben. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Tuncay Uzundal'ı 

tanıyor musunuz?
SANIK CEVAT ESER: Hayır.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki sizin Trabzon 

bölgesindeki aşarı sağ örgütlerle ilgili araştırmalar konusunda bilginiz var mı?
SANIK CEVAT ESER: Hayır yok efendim.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Üniversitede siyasi 
olaylarla ilgilenen öğrenciler ile ilgili bir ilgilenen görevliler konusunda...

SANIK CEVAT ESER: Şimdi üniversitenin kendi karakolu vardı efendim, oraya 
ben karışamıyorum orası benim görev alanım dışındaydı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki. Olaydan sonra 
Pelitli'de yapılan anonsla ilgili yani resmi olmayan kişilere bilgi vermeyin şeklindeki anonsla 
ilgili bir bilginiz var mı?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi o konuda 7 veya 8 tane başvuru veya tutanağı biz 
dosyaya verdik. O dönemde Pelitli beldesinde, işte demin bahsettiğim gibi Hakan Bey'in 
sorusunda bir kargaşa bir kaos ortamı oluştu, kimin ne yaptığı belli değil. Adam mesela geldi 
dedi ki bana küpeli jandarma beni aldı dereye götürdü dedi, ne bileyim geldi evimi aradı polis 
dedi ama bundan hiç kimsenin bilgisi yok. Polise soruyoruz biz yapmadık diyor jandarmada 
da zaten küpeli şey olması mümkün değil o dönem içerisinde. Böyle olunca Pelitli beldesi 
sahil kesiminde toplu bir alan vardır ama onun haricinde 8 km dağa doğru bir alana 
yayılmıştır, yani insanlar sadece bir sahil kesiminde topludur bu konuda halk uyarılmıştır. 
Onun harici...

KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Bu anonsun yapılması 
konusunda kimin talimat verdiği konusunda bilginiz var mı?

SANIK CEVAT ESER: Şimdi o anonsu ben yaptırdım ama bu konuda valiliğimizde 
emniyet ve asayiş kapsamında yapıldığı hususunda zaten açıklamasını yaptı ve bu konuda da 
belgesini verdi dosyaya. Çünkü insanları alıp evlerini aramalar, insanları götürmeler, dereye 
götürmeler, yakında başka insanların da hayatlarına mal olacak durumlar söz konusuydu. Bu 
durumların yaşanmaması için halkın uyarılması gerekiyordu.

KATILANLAR  VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki tamam. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Bir ek soru 

daha Hakim Bey izninizle, Satılmış Şahin, Volkan Şahin...
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Size bağlı olarak...
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur 3. Asayiş TİM komutanımdı. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 3. Asayiş TİM 

komutanıydı ve sizden emir alırdı.
SANIK CEVAT ESER: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Satılmış Şahin'in, 

Erhan Tuncel, Tuncay Uzundal ve Ogün Samast ile ilişkileri konusunda bir bilginiz var 
mıydı?

SANIK CEVAT ESER: Hayır yoktu efendim.
KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani o dönemde 

herhangi bir şekilde irtibatları olduğu, görüştüğü konusunda herhangi bir bilgi size... 
SANIK CEVAT ESER: Hayır yoktu efendim.
KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Gelmemişti. 
SANIK CEVAT ESER: Hayır yoktu efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki.
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafilerinden sorusu olan?
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ SÖZ ALDI: 

Soru olarak aslında şey yapıldı ama ben yine de hatırlatma babından sorayım. Satılmış Şahin 
istihbaratçı olarak bildiriliyor, istihbarat görevi var mıydı, o konuyla ilgili herhangi bir 
görevlendirmesi var mıydı? Bu bir. Bir de şeyi sorayım, bu mahkum nakli konusunda 
söylediniz.

SANIK CEVAT ESER: Askeri firar. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Efendim?
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SANIK CEVAT ESER: Askeri firar. 
SANIK VOLKAN ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Askeri firar 

konusunda, firari asker konusunda pardon, kafam bir anda şey yaptı. Bu rutin bir görev değil 
mi yani bundan önce de yapıyor muydu? Bu tür şeyleri görevlendirmeler oldu mu?

SANIK CEVAT ESER: Ben ifadem de arz ettim. Şimdi bu askeri firar sevklerinde 
devriye komutanı astsubay olmak zorundaydı, benim 4 tane Asayiş TİM komutanım vardı ve 
Satılmış Şahin de bekar olduğu için gidilen görevler 3 ve 5 gün arasında sürmesi nedeniyle 
diğer personelin mağdur olmaması açısından genelde onu görevlendiriyordum. Bu rutin 
şöyle; askerlik şubesinin isteğine bağlı olarak peş peşe de olabiliyordu, bir iki ay, üç ay, beş 
ay aralarla da olabiliyordu. Satılmış Şahin benim 3. Asayiş TİM komutanımdı, kesinlikle 
istihbarat görevi yoktu, emniyet ve asayişten sorumluydu. 

SANIK VOLKAN ŞAHİN VEKİLİ AV. MEDAİN KORKMAZ: Teşekkür 
ediyorum.

SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 
ÖZHAN SÖZ ALDI: Ben soru sormayacağım savunma yapacağım.

MAHKEME BAŞKANI: Sanıklardan sorusu olan var mı bu sanığa? Buyurun. Sonra 
size söz verelim Avukat Hanım. 

SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 
ÖZHAN: Tamam.

SANIK ALİ ÖZ SÖZ ALDI: Askeri firar sevkleri şubeden yazı geldikten en geç kaç 
gün içerisinde ve yahutta ortalama kaç gün içerisinde yapıyoruz?

SANIK CEVAT ESER: En kısa sürede yapmamız gerekiyor, iki gün önceden 
gideceği güzergahlara gerekli emniyet tedbirleri alması kapsamında mesaj çekilir.

SANIK ALİ ÖZ : Tamam teşekkür ediyorum.
SANIK CEVAT ESER: Bu konuyu da izah edebilirim efendim. Bize askeri firar 

askeri şube başkanlığı tarafından teklif edildikten sonra 48 saat önceden görevlendirdiğim 
kişi gideceği güzergaha, varacağı yere kadar mesaj çeker, bu güzergahta bulunan güvenlik 
kuvvetleri tarafından emniyet tedbirleri alınması talep edilir ve bu sevk 48 saat önceden ilgili 
birimlere bildirilir yani burada herhangi bir gizlenen, saklanan husus söz konusu değildir.

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS sorusu olan var mı bu sanığa? Yok herhalde, 
buyurun Avukat Hanım savunmasına ilişkin.

SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 
ÖZHAN: Evet müvekkilin savunmasına iştirak  ediyoruz. Benim müvekkilim istihbarat 
görevlisi değildir, yani maktul tarafının vekilinin öyle sorulur sordu ki sanki istihbari bilgi 
toplama, değerlendirme, teknik takip yapma, telefon dinleme, kendi başına karar alma gibi 
bir yetkisi varmış gibi peşinen hüküm verdi. Biz bu iddiaları kesinlikle kabul etmiyoruz, 
reddediyoruz. Benim müvekkilim jandarma görevlisidir, Jandarma Komutanlığında Trabzon 
İl Merkez Jandarma Komutanlığında astsubay görevinde çalışmıştır ve emri altında çalışan 5 
- 6 tane subay var. Onlarla beraber kendi görev ve yetki tanımı içerisinde suç işlenmesi 
halinde suç ve suçluların ortaya çıkarılması, buna dair adli tahkikatların yapılması gibi 
faaliyetleri olmuş, ayrıca önleyici hizmetler görevinde de yer almış. Bunun dışında yüzlerce, 
binlerce insanın yaşadığı bir yerde sonuçları itibariyle Hrant Dink cinayeti tabi ki çok önemli 
bir olaydır, çok üzücü bir olaydır ama sonuçları itibariyle müvekkilim suçlanıyor, hani 
önceden böyle bir bilgiyi alması, değerlendirmesinin olduğuna dair kesin bir kanıt dosyada 
yoktur. Biz bu sebeple bu iddiaları kabul etmiyoruz. Benim müvekkilimin Ogün Samast'la 
herhangi bir irtibatı yok, müvekkilim de anlattı. Biz Sayın Mahkemeden iki tane bilgi istedik. 
1) Trabzon 1. Asliye Ceza Mahkemesi 2006/322 esas sayılı dosya ve yine Trabzon 
Cumhuriyet Başsavcılığı 2006/9368 soruşturma nolu dosyalar dosyada mevcuttur, bu da 
göstermektedir ki 14/11/2006 saat gece 21:30 ve 22:00 sıralarında bir silahla yaralama olayı 
olmuş, Salih Bal  isminde bir şahıs, Murat Düzgün mü?
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SANIK CEVAT ESER: Sezgün. 
SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 

ÖZHAN: Murat Sezgün isimli bir şahıs tarafından yaralanmış, tabi bu iki kişi arasında olan 
bir olay çok boyutlu bir olaya dönüşüyor ve çok fazla faili mağduru olan bir dosya. Bu 
dosyada faillerden biri de Ogün Samast'tır. Ogün Samast, yaralanan Salih Bal'ın arkadaşıdır, 
arkadaşının intikamını alabilmek için Mehmet Galip Pulatoğlu'nu yaralamıştır. Yaşı küçük 
olduğu için dosyada tefrik kararı verilmiş, Ogün Samast için ayrı soruşturma dosya açılmış, 
dosyadaki diğer büyükler için farklı soruşturma dosyası açılmış, iki dosyanın da adli 
tahkikatını benim müvekkillerim yapmıştır. Ogün Samast'ın yaşı küçük olduğu için sadece 
kimlik tespiti yapılmış ve ailesine teslim edilmiş. Diğer şahısların da, dosyada bulunan bütün 
şüphelilerin ve tanıkların ifadesi alınmış, ben burada saydım 7 - 8 tane kişinin ifadesi alınmış, 
saat gece 22:00'den sonra yani sabaha kadar kişilerin ifadeleri alınmış ve bu esnada Ogün 
Samast'la irtibatları olmuş. Ogün Samast da Ahmet Samast isminde kişinin telefonunu 
kullanmaktadır.  Ogün Samast aynı gece Trabzon Teknik Üniversitesi Farabi Hastanesinde 
adli raporu alınıyor, aynı araba içerisinde diğer şüpheliler ve  Ogün Samast hastaneye 
götürülüyor, getiriliyor, bu sinyal kayıtları onunla alakalıdır. Bunun dışında müvekkilimin 
dosyada yargılanan Satılmış Şahin'i cinayetin işlendiği zamana denk gelen bir zamanda sanki 
bilinçli bir şekilde İstanbul'a gönderdiği iddia ediliyor. Bu iddialar gerçek dışıdır, dosyada 
bulunan bütün deliller de göstermektedir. Sıradan olan bir olaydır. Bir firari Er Ahmet 
Bülbül'ün birliğine teslim edilmesi için gerekli bütün yazışmalar ve kararlar alınmış, hizmet 
defterine de kaydı yapılmış, bütün yol, ödenek gibi işlemleri de yapılmış ve o Merkez 
Karakol Komutanlığında görevli Satılmış Şahin ve yanında iki Er ile beraber 
görevlendirilmişler, güzergahlarını takip ederek İstanbul üzerinden aktarmalı Kırklareli'ne bu 
şahıs teslim edilmiş, aynı güzergah takip edilerek tekrardan birliği olan Trabzon'a geri 
dönmüştür Satılmış Şahin ve görevi ve yetkisi dahilinde iniş, biniş ve varış saatlerinde 
müvekkilimi aramış teyit etmiştir müvekkili ve zaten görüşme kayıtlarına da bakıldığında 1 
saniye, 2 saniye, 3 saniye gibi bir görüşmeleri mevcuttur. Bu konuda Satılmış Şahin zaten 
kendisi savunacaktır. Benim yine müvekkilimin yurt dışı aramalarının olduğu, yurt dışı 
aramalarının olması işte örgüt üyeliğine delil diye gösterilmiştir. Bu iddialar gerçek dışıdır, 
yurt dışı arama kaydının olduğu telefon numaralarının biz araştırılmasını istedik, hani kimin 
adına kayıtlıdır, bu görüşmelerin iddia edilen suçla olan bağlantısı nedir talep ettik, talebimiz 
henüz değerlendirme aşamasındadır. Bununla beraber benim müvekkilimin silahlı terör 
örgütü üyesi olduğu iddia ediliyor. Şu anki devam eden yargılamalar da FETÖ terör örgüt 
üyeliğine delil sayılan emareler var. Bunlar işte Bylock'u kullanıp kullanmadığı ya da işte 
örgütün bağlantılı iltisaklı olduğu eğitim kurumlarında çocuklarının yer alıp almadığı ya da 
Bank Asya'da hesabının bulunup bulunmadığı gibi kıstaslar ele alınıyor. Bu kıstasların hiçbiri 
benim müvekkilime uymuyor, ne Bank Asya'da hesabı var, ne Bylock'u var, ne çocukları 
eğitim kurumlarına gitmiştir ya da terör örgütü üyesi olduğu kesinleşmiş kişilerle herhangi 
bir iltisakı ve irtibatı bulunmamaktadır, bu iddialar da yersizdir. Yine Türk Ceza Kanunu 309. 
maddeye, Anayasa'ya ihlal suçuna iştirak ettiği, teşebbüs ettiği iddia ediliyor. Cebir ve şiddet 
kullanarak Anayasal düzeni ortadan kaldırmaya kalkıştığını gösteren herhangi bir delil 
dosyada bulunmamaktadır. Müvekkilim devlet memurudur, hala görevinin başındadır, 
kendisi hakkında yapılan adli ve idari tahkikatlar sonucunda görevde bulunmasında herhangi 
bir sakınca bulunmamıştır, bu da sizin için yeterli bir delil olmalıdır, öyle düşünüyoruz. 
Bütün bu savunmalarımız ışığında iddia edilen suçlamaların ciddiye alınmamasını ve 
müvekkilim hakkında beraat kararı verilmesini biz talep ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun. Buyrun yerinize geçin siz de. 
SANIK CEVAT ESER: Sağolun.
MAHKEME BAŞKANI: Ünsal Gürel'den devam edelim.
Sanık Ünsal Gürel Mahkememizin 51. celsesinde alınan kimlik bilgileri tahtında 
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huzura alındı. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet 51. celsede sizin kimlik tespitisiniz yapılmış 

haklarınızı okuduk, suçlamaları biliyorsunuz.
SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Savunma yapacaksınız, sizi dinliyoruz. 
SANIK ÜNSAL GÜREL SAVUNMASINDA: Evet efendim. Sayın Başkanım, 

Değerli Mahkeme Üyeleri. Ben halen Denizli İl Jandarma Komutanlığına bağlı Merkezefendi 
İlçe Jandarma Komutanlığı emrinde İdari İşler Astsubayı olarak görev yapmaktayım. 
Efendim öncelikle şunu size arz etmek isterim; iddianamenin 106. sayfası 2. paragrafında 
olay döneminde Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat ve KOM Şube Müdürlüğü 
personeli olarak görev yaptığım belirtilmektedir. 107.sayfada ise Merkez Jandarma Karakol 
Komutanlığı emrinde görev yaptığım, Merkez Jandarma Karakol Komutanı Cevat Eser'in 
amirim olduğu belirtilmektedir. Efendim ben meslekteki görev yaptığım hiçbir yerde 
İstihbarat ve KOM personeli olarak görev yapmadım ve İstihbarat ve KOM kursu görmedim, 
bu konularda eğitim almadım. Hep İlçe Jandarma Komutanlığı ve Karakol Komutanlığı 
bünyesinde görev yaptım. Trabzon İl Jandarma Komutanlığı emrinde ise İl Merkez İlçe 
Jandarma Komutanlığına bağlı Merkez Jandarma Karakol Komutanlığı emrinde 1. Asayiş 
TİM Komutanı olarak göreve başladım ve olay döneminde aynı görevde çalıştığımı 
bilgilerinize arz ederim. Sayın Başkanım, Değerli Mahkeme Üyeleri. 14/11/2006 tarihinde 
karakol komutanının görevlendirmesi ile Merkez Jandarma Karakol Komutanlığı sorumluluk 
alanında devriye faaliyeti icra ediyordum. Devriye personeli olarak yanımda Stajyer Uzman 
Jandarma Çavuş Resul Kütükoğlu ve erler vardı. Aynı günün akşamı devriye esnasında 
Trabzon ili Pelitli beldesinde bir internet kafede silahla yaralama yani kasten yaralama olayı 
meydana geldiği bilgisini aldım. Olay yerine gelerek olaya müdahale ettik Karakol Komutanı 
Cevat Eser'i arayarak olayı bildirdim. Olay sonrası faili tespit edemediğimizden ve faili 
meçhul olduğundan Karakol Komutanı Cevat Eser bir süre sonra olay yerine geldi. Olay 
hakkında yaptığımız araştırma ve soruşturma sonucunda olayın failinin Trabzon Araklı 
ilçesinde internet cafe işleten Murat Sezgün olduğunu tespit ettik. Murat Sezgün ve Pelitli 
beldesinde internet cafe işleten Salih Bal'ın internet üzerinden tartıştıklarını ve 
küfürleştiklerini, bu durum üzerine Murat Sezgün'ün Araklı ilçesinde Pelitli beldesinde 
bulanan Salih Bal'a ait internet cafeye geldiğini, burada tekrar tartıştıklarını, bu esnada Murat 
Sezgün'ün yanında bulunan tabancası ile Salih Bal'a ateş ederek bacağından yaraladığını, 
daha sonra suç aletini de alarak olay yerinden kaçtığını öğrendik. Salih Bal'ın arkadaşı olan 
ve olaya karışan Ogün Samast adlı şahıs ve arkadaşları tarafından şüpheli Murat Sezgün'ün 
arkadaşı olan ve kasten yaralama olayından sorumlu tuttukları, Pelitli beldesinde internet cafe 
işleten Mehmet Galip Pulatoğlu'nu darp ettikleri, darp olayı sırasında Ogün Samast adlı 
şahsın elinden yaralandığını tespit ettik, hatırladığım kadarıyla parmağı kırılmıştı. Şüpheli 
Murat Sezgün olay yerinden kaçtığı için yakalayamadık ve suç aletini bulamadık. 
Cumhuriyet Savcısına bilgi verip talimatını aldık, Karakol Komutanı Cevat Eser olayla ilgili 
bizi görevlendirerek, tahkikatın yapılmasını ve gelişmelerden bilgi verilmesi talimatını 
vererek olay yerinden ayrıldı, birliğe döndü. Aynı zamanda diğer devriye komutanı olan 
Uzman Jandarma Çavuş Ömer Faruk Aydoğdu'yu bize yardım etmesi için görevlendirdi, 
diğer devriye komutanı efendim. Ben, Faruk Uzman ve Resul Uzman olayın tahkikatını, 
araştırma ve soruşturmasını yaptık. Sabaha kadar bu olay ile ilgisi olan ve tespit ettiğimiz 
şüpheli, mağdur ve tanıkları karakola ve müteakiben adli rapor için hastaneye getirdik, 
ifadelerini almak için karakola götürdük, Ogün Samast adlı şahsın raporunu aldırdık. Yaşı 
küçük olduğundan dolayı darp olayı ile ilgili şüpheli olarak ifadesini alamadık. Cumhuriyet 
Savcısını arayarak durumu anlattık, Cumhuriyet Savcısı ailesine teslim ederek sabah ifade 
için adliyeye getirilmesi talimatını verdi. Bu durum üzerine Ogün Samast'ı babasına teslim 
ederek sabahleyin getirmesini, adliyeye ifade için götüreceğimizi söyledik, daha sonra kasten 
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yaralama olayı ile ilgili tahkikat için ve şüpheli Murat Sezgün'ün yakalanması için sabaha 
kadar çalıştık, zaman zaman gelişmelerden karakol komutanını bilgilendirdim. 15/11/2006 
günü sabahı babası, Ogün Samast'ı getirmedi, verdiği irtibat numarasından ben, Faruk Uzman 
ve Resul Uzman babasına ulaşıp şahsı temin etmeye çalıştık, fakat Ogün Samast'ı temin 
ederek adliyeye sevk edemedik, daha sonra darp olayı ile ilgili evrakı Çocuk Savcısına 
ikmalen gönderdik. Cumhuriyet Savcısı kasten yaralama olayı ile Ogün Samast'ın karışmış 
olduğu darp olayı tahkikatının ayrılıp ayrı bir tahkikat olarak Çocuk Savcısına gönderilmesini 
istemiştir. Bu nedenle Ogün Samast'ın karışmış olduğu darp olayı tahkikatı ana tahkikattan 
ayrılarak ikmalen Çocuk Savcısına gönderilmiştir, daha sonra. Şüpheli Murat Sezgün adlı 
şahıs bu olaydan 2 gün sonra 16/11/2006 günü avukatıyla birlikte karakola gelerek teslim 
olmuştur. Kendisi Trabzon Adliyesine sevk edilmiş ve tutuklanmıştır. Sayın Başkanım, 
Değerli Mahkeme Üyeleri, olay bundan ibarettir efendim. Pelitli beldesi geniş bir baz alanına 
sahiptir. Pelitli Konaklar Mahallesi, Üniversite Mahallesi, Üniversite, Havaalanı, Kanuni 
Mahallesi, Farabi Tıp Fakültesi Hastenesi, Yalıncak beldesi ve Trabzonspor Sosyal Tesisleri 
ve hatırlayamadığım birçok köy bu bölgede yan yana bitişiktir. Bu bölge kalabalık bir nüfus 
barındırır, suç oranı yüksek ve çoğunluğu gelir düzeyi düşük nüfusun yaşadığı bir bölgedir. 
Kamu kurum ve kuruluşlarının bir çoğu bu bölgededir. Kasten yaralama ve darp olayı 
soruşturması ve tahkikatı belirtilen geniş baz alanında yürütülmüştür. Ogün Samast, 
Cumhuriyet Savcısının talimatı, soruşturma emri ile ve Karakol Komutanı'nın 
görevlendirmesi ile yürütülen kasten yaralama ve devamında darp olayı ile ilgili araştırma, 
soruşturma ve tahkikat işlemleri nedeniyle yakalanıp hakkında işlem yapılmıştır. Şahsın 
kasten yaralama olayından dolayı bilgi sahibi olarak ifadesi alınmıştır. Aynı baz alanı 
içerisinde bulunan hastaneden raporu alınmış (KTÜ Farabi Hastanesi) ve kasten yaralama 
olayı devamında darp olayına karıştığından dolayı şüpheli olarak yakalanmıştır. Yaşı küçük 
olduğundan ifadesi alınamayıp Cumhuriyet Savcısının talimatıyla tutanak tutup babasına 
teslim edilmiştir, yaşı küçük olduğundan dolayı. Bu nedenle telefonlar sinyal vermiştir. Ben 
Ogün Samast adlı şahısı tanımam, ne kasten yaralama ve darp olayı sırasında ne öncesinde ne 
de sonrasında kendisiyle özel bir irtibatım, görüşme ve buluşmam olmamıştır. Kasten 
yaralama olayı ve darp olayına karıştığı için hakkında işlem yaptık. Cumhuriyet Savcısının 
talimatı ve Karakol Komutanı'nın görevlendirmesi ile meydana gelen bir olayın 
soruşturmasını, tahkikatını ve görevimizi yaptık. Bu olay ile ilgili bilgi ve belgeler Trabzon 
Adliyesi arşivinde, Trabzon İl Merkez İlçe Jandarma Komutanlığı arşivinde mevcuttur. 
Ayrıca efendim mahkemeniz tarafından bu tahkikatlar istenip dosyanıza getirttirilmiştir 
efendim. Devriye faaliyetleri bir gün önceden Karakol Komutanı tarafından planlanıp hizmet 
defteri ve hizmet kağıdına yazılmaktadır, devriye personeli tarafından imzalanmaktadır. 
Ayrıca devriye faaliyetleri İlçe Jandarma Komutanlığına ve İl Jandarma Komutanlığı Harekat 
Merkezine bildirilmektedir. Olay ihbarları 156 Jandarma İmdat telefonuna bildirilip ihbar 
alınmaktadır ve devriyeye iletilmektedir. Olaya müdahale edilip Cumhuriyet Savcısına, 
Karakol Komutanı'na, İlçe Jandarma Komutanı ve İl Jandarma Komutanlığı Harekat 
Merkezine bilgi verilmektedir. Olay raporu hazırlanarak İlçe Jandarma Komutanlığı ve İl 
Jandarma Komutanlığına gönderilmektedir. Efendim hakkımdaki suçlamaları kabul 
etmiyorum. Sayın Başkanım, Değerli Mahkeme Üyeleri, ben 25 yıldır Jandarma teşkilatında 
görev yapmaktayım. Bugüne kadar şerefimle görevimi elimden geldiği kadar en iyi şekilde 
yapmaya gayret ettim. Bu olaydan dolayı çeşitli sosyal medyada hedef gösterildim. Ne 
herhangi bir terör örgütüne, ne FETÖ/PDY ile irtibatım ve iltisakım yoktur. Bylock ve Bank 
Asya bağlantım yoktur. Darbe günü görevimin başındaydım efendim, hiç açığa alınmadım ve 
hakkımda bugüne kadar hiç şüphe olmadığından halen görevimi yapmak ve devam 
etmekteyim. Yüce Mahkemenizin hakkımda adli kontrol kararımın kaldırılmasını ve 
beraatımı talep ediyorum arz ederim efendim.

MAHKEME BAŞKANI: İstanbul Terör Şube Müdürlüğünde bir savunma yapmışsın.
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SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: 12 sayfa.
SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Soru cevap şeklinde, mülakat şeklinde. Evet onu kabul 

ediyorsun, benzer anlatımlarda bulunmuşsun. Kabul ediyor musun? Okuyayım mı sana tekrar 
bu savunmayı İstanbul Emniyetin'de verdiğin ifadeni?

SANIK ÜNSAL GÜREL: Efendim orada şöyle bir durum arz etmek istiyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK ÜNSAL GÜREL: Gerek orada ki durum itibariyle, ben kendim nörolojik 

rahatsızlığım mevcut efendim rahatsızlandım o gün bu durum içindeyken ifadem alındı olayı 
hatırlayamadım.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK ÜNSAL GÜREL: Olayı hatırlayamadım o gün için. Olayı daha sonra 

hatırladım efendim. Hatta o gün sabahı ambulans ile hastaneye kaldırıldım efendim, bunun da 
raporu dosyanızda mevcut olması gerekiyor efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Sorgun yapılmış sorgunda da benzer mahiyette beyanların 
var.

SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Avukatın katılmış. Evet adli sicili okuyorum. Aysel ve 

Hüseyin'den olma, 1973 doğumlu. Ordu, Altınordu nüfusuna kayıtlı. 
SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu kimlik bilgileri sana ait. Nüfus kaydında aynı şekilde 

13124841374 TC Kimlik numaran değil mi?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicilin yokmuş. Sorunuz var mı Hakim Bey?
ÜYE HAKİM MESUT DÜZGÜN: Yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz yok. Katılan vekillerinden sorularını alalım.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Evet 

gerçekten de İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde, 9 Ağustos 2016 tarihli ifadesinde 
"Ogün Samast ile Ahmet Faruk Aydoğdu ve Resul Kütükoğlu isimli şahısların herhangi bir 
irtibatlarının olup olmadığını  bilmiyorum. Yapılan telefon irtibatları ile ilgili herhangi bir 
bilgim yoktur." Ogün Samast ile Ahmet Faruk Aydoğdu'nun 15/11/2006 tarihinde gece saat 
00:04'te KTÜ çevresinde buluşma gerçekleştirdiğini biliyor musunuz açıklayınız şeklindeki 
soruya "Bu konuyla ilgili herhangi bir bilgim yoktur." Ogün Samast ile yapılan görüşme 
konusunda yine benzer içerikte bir beyanı vardır. "Bana sormuş olduğunuz Ogün Samast 
isimli şahıs ile 15/11/2006 günü saat 08:44'te yapmış olduğum görüşmede görüşme yaptığım 
kişiyi ve görüşme içeriğini hatırlamıyorum" demiştir, ama işte burada da bütün süreçleri çok 
ayrıntısıyla beyan etti. Şimdi aslında Ünsal Gürel İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığına vermiş 
olduğu ifadesinde de 2015 yılı 2 Nisan'ında Erhan Tuncer, Mustafa Öztürk, Zeynel Abidin 
Yavuz, Ersin Yolcu, Ahmet İskender, İlhan Tatlı'ya ilişkin herhangi bir çalışmanız oldu mu 
sorusuna, "Hayır benim bu konuda herhangi bir çalışmam ve herhangi bir bilgim yoktur" 
şeklinde yanıt vermiştir. Satılmış Şahin'in Yasin Hayal, Erhan Tuncel, Tuncay Uzundal, 
Ogün Samast ile ilişkisi konusunda herhangi bir bilgisinin olup olmadığını söylemiş, "Hayır 
benim böyle bir bilgim bulunmamaktadır" demiştir. Pelitli beldesinde Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığı görevlilerinin sık görüştüğü kişiler olan Işık Karahaliloğlu, Süleyman Kartal, 
Mustafa Sabri Şahin, Uğur Ay ve Erkan Turhal'ı tanımadığını beyan etmiştir. Cinayet öncesi 
Yasin Hayal ile görüşen şahıslar hakkında herhangi bir bilgisinin olmadığı, bu hususların 
dikkatini çekmediğini söylemiştir. Cinayet sonrası Coşkun İğci'nin tehdit edilmesi, Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı arşivinin yeniden düzenlenmesi konusunda bilgisinin olmadığını 
beyan etmiştir. Bunların yanı sıra aynı zamanda Ünsal Gürel Trabzon İl Jandarma 
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Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü ile görevli olduğu birim arasında elde edilen 
bilgilerin istihbaratın paylaşılması yapılması konusunda da, operasyonların planlanması 
konusunda da bilgisinin olmadığını söylemiştir. Dolayısıyla aslında Ünsal Gürel bütün 
soruları "Bilmiyorum, bilgi sahibi değilim, haberdar değilim" şeklinde yanıtlayan birisidir. 
Aslında  cinayete dair Pelitli beldesinde çok fazla bilgi vardır, öncesinde çok fazla kişi bilgi 
sahibidirler, biz Trabzon İl Jandarma Komutanı orada devriye gezen görevlilerinin de bu 
bilgiye sahip oldukları güçlü kanaatini taşımaktayız, fakat Ünsal Gürel'e soracağımız bütün 
sorulara da bilgim bulunmamaktadır şeklinde yanıt vereceği öngörüsüne sahibiz, bu sebeple 
Ünsal Gürel'e herhangi bir soru sormayacağız. 

SANIK ÜNSAL GÜREL: Bir durum arz edebilir miyim?
KATILANLAR  VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Çalışma 

alanınız içerisinde kamu kurumlarının ve üniversitelerin olduğunu söylediniz değil mi?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Evet.
KATILANLAR  VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki hiç o 

üniversitelerde görev oldu mu, sizin yaptığınız bir göreviniz oldu mu?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Efendim üniversitede ayrı bir karakolu mevcuttu bizim 

üniversiteyle bir şeyimiz yok, üniversite derken ben şunu kastettim; hani geniş bir alan hepsi 
birbirine bitişik, nüfus oranı çok yüksek ve o zamanı baz alırsak, o zaman baz alanı aynı, yani 
böyle bugünkü kadar yoğun bir baz alanı yoktu yani her köşe başında bir baz alanı yoktu. 
Örnek veriyorum, hani orada belirtilmiş işte bu saatte şuradasınız evet raporunu aldırdık 
şahsın, üniversitede götürülmüş, üniversite de aynı yerde, Pelitli beldesi de aynı yerde, 
Trabzonspor tesisleri de aynı yerde, orada da olsam aynı şeyi gösterecek, orada da olsam aynı 
şeyi gösterecek.

KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki Yasin Hayal'i 
hatırlıyor musunuz? 

SANIK ÜNSAL GÜREL: Ben kendisini tanımıyorum efendim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN:  Peki ismini duydunuz 

mu?
SANIK ÜNSAL GÜREL: İsmini duydum.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki, tanımıyor 

olabilirsiniz ama Erhan Tuncel'i ismini duydunuz mu? Erhan Tuncel ismini?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Tanımıyorum ismini duymadım.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Tuncay Uzundal ismini?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Hayır, bu olaydan sonra duydum efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: İsimlerini duydunuz 

mu? Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal.
SANIK ÜNSAL GÜREL: Hrant Dink olayının gerçekleşmesinden sonraki dönemde 

yani medyadan duydum.
KATILANLAR VEKİLİ AV.BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki sizin görev 

alanınızdaki arkadaşlar içinde Erhan Tuncel ve Tuncay Uzundal ile arkadaşlığı ahbaplığı olan 
insanlar var mı biliyor musunuz?

SANIK ÜNSAL GÜREL: Bilmiyorum efendim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Peki tamam.
SANIK ÜNSAL GÜREL: Ben bir durum arz etmek istiyorum Sayın Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Daha önceki emniyet ifadende bilmiyorum diye 

geçiştirmişsin, şimdi bazı olayları ayrıntılarıyla hatırlıyorsun bunu nasıl açıklayacaksın?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Efendim biraz önce de arz ettiğim gibi, ben bu olayı ilk 

etapta orada hatırlayamadım yani çünkü...
MAHKEME BAŞKANI: Niye hatırlayamadın?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Rahatsızdım efendim o gün sabahleyin hatta ben şeye 
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kaldırıldım, orada raporunuzda olması lazım.
MAHKEME BAŞKANI: Bütün sorulara bilmiyorum demişsin yani hiçbirini mi 

hatırlamadın?
SANIK ÜNSAL GÜREL: Yani şimdi o durumdayken hatırlayamadım efendim, 

hatırlayamadım o durumdayken.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sen bir şey diyordun.
SANIK ÜNSAL GÜREL: Yani şimdi zaten getirilen bizim yaptığımız tahkikat 

efendim yani o zamanki bu olayın tahkikatı zaten sizin dosyanızda istenmiştir getirilmiştir 
efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam bunu söylemiştin zaten, evet. Savcılık 
makamından soru var mı, var mı sorunuz Savcı Bey? 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafileri. Sanık müdafilerden sorusu olan var mı? 

Sanıklardan sorusu olan var mı bu sanığa? SEGBİS'e ne oldu?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Ses gitti, tekrar arıyorum.
MAHKEME BAŞKANI:  Evet sanık müdafinden savunmaya ilişkin diyeceklerini...
SANIKLAR CEVAT ESER VE ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 

ÖZHAN SÖZ ALDI: Savunmasına iştirak ediyoruz. Ceza yargılamasında, size öğretmek 
gibi olmasın öyle bir haddimiz de yok, her türlü şüpheden uzak kesin delillerle, inandırıcı 
kanıtlarla hüküm verilir. Kişilerin şahsi kanaatleriyle hüküm verilemez, "Ben böyle 
düşünüyorum, şöyle düşünüyorum" diyerekten bir kişi yargılanamaz, yargılansa bile hüküm 
verilemez, hakkında mahkumiyet kararı verilmemelidir, bu evrensel bir ilkedir. Hrant Dink'in 
Sayın Vekilleri müvekkilimi sanki gerçekten hatırlamamak da bir suçmuş gibi soru soruyor.

MAHKEME BAŞKANI: Soru soruyor, yasal hakkı, evet.
SANIKLAR CEVAT ESER VE  ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 

ÖZHAN: Evet yani yargılamanın amacı da bu hatırlamıyorsa deliller toplanır, dosyalar 
birleştirilir orada hatırlayamadığı hususlarla ilgili de dosyada delil var zaten...

MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIKLAR CEVAT ESER VE  ÜNSAL GÜREL MÜDAFİ AV.ZEYNEP 

ÖZHAN: Biz bununla ilgili iki tane dosyanın gönderilmesini istedik. Bir, Trabzon 1.Asliye 
Ceza Mahkemesi 2006/322 esas, bir de Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı 2006/9368 sayılı 
soruşturma dosyası bu dosyada müvekkile sorulan bütün soruların bütün cevapları var, yani 
hatırlamadı ama artık hatırlamamasının da çok bir önemi yok çünkü dosyada delillerimiz 
mevcut, bir. Müvekkilin Ogün Samast ile 15/11/2016 saat 08:44'te 12 saniyelik bir telefon 
görüşmesi var, bu telefon görüşmesinin de imzalı dosyada mevcuttur çünkü Ogün Samast'ın 
karışmış olduğu bir adli vaka söz konusu, Ogün Samast gece alınmış, doktora sevki yapılmış, 
sonra ailesine teslim edilmiş, ertesi gün Cumhuriyet Savcılığında ifadesi alınmak üzere tekrar 
hazır edilmesi gerekiyor. Bu kısa görüşme onunla alakalı bir şeydir. Aynı görüşmeyi dosyada 
yargılanan Ahmet Aydoğdu da yapmıştır. O da zaten savunmasını yaparken izahını yaptı. 
Bunun dışında benim müvekkilim silahlı örgüt üyeliğinden dolayı da hakkında iddialar var, 
silahlı örgüt üyeliğinin çeşitli unsurları var. Bir, silahlı örgüt üyesinin hiyerarşik yapısına 
dahil olmak, bu hiyerarşik yapının süreklilik arz etmesi işte örgütün faaliyetleri ve amaçları 
doğrultusunda çeşitli devamlılık gösteren faaliyetlerde bulunması gibi unsurlar aranıyor. 
Benim müvekkilim bu örgütle bu örgüte dahil olan kişilerle hiçbir irtibatı yok. Örgütün 
amaçları doğrultusunda sürekli bir şekilde ve çeşitli faaliyetlerde bulunduğuna dair herhangi 
bir dosyada bir delil yok. Ogün Samast'ın öldürme olayına karıştığına dair, bu olayı 
planladığına dair, işte faillerle herhangi bir suç kapsamında bir eyleminin, faaliyetinin 
olduğuna dair dosyada kesin bir delil yok. Hani kişisel kanaatlerle hüküm verilmemelidir. Biz 
öyle düşünüyoruz. Müvekkilin ayrıca Türk Ceza Kanunu 309. Maddeye göre Anayasa'yı ihlal 
suçuna da karıştığı iddia ediliyor, bu iddialar da yersizdir. Cebir ve şiddet kullanarak 
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Anayasayı ortadan kaldırmaya çalıştığına dair dosyada bir delil yok. Müvekkilim hala 
görevinin başındadır. Kendisi hakkında yapılan adli ve idari soruşturmalar neticesinde 
görevde bulunmasında bir sakınca görülmemiştir. Bu sebeplerle müvekkil hakkında beraat 
kararı verilmesini biz talep ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS'ten bağlantı koptu. Sorusu olan var mı bu sanığa? 
Tamam siz buyurun yerinize oturun. Tamam, bugünlük bitirelim, yarın devam ederiz.

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:56 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
1-Sanıklar Ali Fuat Yılmazer, Ramazan Akyürek Hacı Şefik Şimşek, Ecevit Emir ve 

Emre Cingöz'ün mazeretlerinin kabulüne, sanık Ali Fuat Yılmazer'in bu hafta yapılacak 
duruşmalarda, sanık Ramazan Akyürek'in de 30/01/2018 günü yapılacak duruşmada hazır 
edilmemeleri için ilgili cezaevi müdürlüğüne yazı yazılmasına,

2-Sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan, sanık Ogün Samast müdafii 
Av. Hüseyin Işık ve sanık Tamer Bülent Demirel müdafii Av. Kısmet Ece Çalışkan'ın 
mazeretlerinin kabulüne, duruşma gününü UYAP sisteminden öğrenmelerine, 

Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 30/01/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy 
birliği ile karar verildi. 29/01/2018

Başkan 119220
(e-imza) 

Üye 165580
(e-imza) 

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


